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Blanenští 
strážníci mají 
nový defi brilátor

BLANSKO - Strážníci Městské 
policie Blansko mají nově ve výjez-
dovém vozidle automatizovaný exter-
ní defibrilátor, který dokáže pomoci 
lidem se zástavou srdce. Na poříze-
ní přístroje v hodnotě 60 tisíc korun 
přispěl držitel Ceny města Blanska 
kardiochirurg Petr Němec. Věnoval 
finanční dar 20 tisíc korun, který je 
s udělením ocenění spojený. Zbylých 
40 tisíc korun na zakoupení defibri-
látoru pochází z rozpočtu městské 
policie.

„Chtěl jsem městu v nějaké formě 
peníze za Cenu města Blanska vrátit. 
Pracuji ve zdravotnictví a napadalo 
mne, že by to mělo mít něco společné-
ho právě s tímto oborem. Domluvilo 
se tedy, že finance poslouží na nákup 
defibrilátoru pro městskou policii,“ 
vysvětlil Petr Němec, který působí 
jako ředitel Centra kardiovaskulární a 
transplantační chirurgie Brno.

Defibrilátor mají blanenští strážní-
ci k dispozici ve výjezdovém vozidle. 
Přístroj tak bude čtyřiadvacet hodin 
denně připravený v případě potřeby 
zachraňovat lidské životy. 

 Pokračování na str. 2

Boskovické běhy.Více na str. 11 a webu boskovice.sportujsnami.cz. FOTO MONIKA ŠINDELKOVÁ
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Boskovické běhy přilákaly 
malé i velké sportovce

 na 

pro účastníky budou v cíli 
připraveny diplomy a malé dárky 

s logem pochodu

KUŘIM

SVĚTLÁ

VELKÉ OPATOVICE

MĚSTEČKO TRNÁVKA

ETAPA 
MORAVSKO
TŘEBOVSKÁ

s návštěvou 
MUZEA SILNIC 

Vikýřovice 
u Šumperka

ETAPA 
POD HUŠÁKEM

trasa 
Městečko Trnávka 

– Jevíčko

ETAPA 
Z BRNA KE KUŘIMI

silniční stavby 
u Ostopovic, Veselky, 

Bystrce, Kuřimi aj.

ETAPA
ČERNOHORSKÁ 

4. 9. 2021
z Lubě a Černé Hory

kolem Chlumů 
do Mladkova

BOSKOVICE

MLADKOV

ČERNÁ HORA

LUBĚ

MORAVSKÁ TŘEBOVÁ

JEVÍČKO

ETAPA 
MALOHANÁCKÁ
proběhla v roce 2020

z Boskovic a Světlé
do Velkých Opatovic

BRNO

společné vycházky
S ODBORNÝM VÝKLADEM
KČT Boskovice v rámci dalších ročníků Pochodu po R43 bude realizovat 
v prostoru dálnice několik etap. Účastníci postupně navštíví nejdůležitější 
místa současné (nedostavěné) R43 i budoucí místa nové D43. 
Všechny etapy zajišťujeme s odborným výkladem historiků, odborníků
z regionu, přírodovědců a partnerů z místních samospráv.

ETAPA „ČERNOHORSKÁ“
NUTNÁ REGISTRACE do úterý 31. srpna 2021 
na  j.oldrich@centrum.cz
• Startovné: 50 Kč  • 

START Lubě /autobus. točna/8.30/20 km
(Odjezd autobusu v 8.00 z parkoviště u Zlaté růže, Boskovice.)
odborný výklad: Jiří Vymětalik, RNDr. Hynek Skořepa

START Černá Hora /u pivovaru/10.30/12 km
(Odjezd autobusu v 10.00 z parkoviště u Zlaté růže, Boskovice.)
odborný výklad: RNDr. Jaroslav Oldřich

Další startovací místo může být i v jiné obci ČR (registrace v cíli).

CÍL: V MLADKOVĚ (místní část Boskovic)
          na výletišti u školy
• 14–17 hod. • představení partnerů akce, reprodukovaná 
hudba DJ Seth, občerstvení (pivo, limo, klobásy aj.)

Po oficiálním ukončení akce bude probíhat

AFTER PARTY DJ SETH 
– diskotéka/rockotéka do nočních hodin

Termíny dalších etap budou postupně zveřejňovány.

Informace o pochodu: RNDr. Jaroslav Oldřich, 
tel. 774 408 399, j.oldrich@centrum.cz 

Sledujte novinky na www.kctboskovice.cz

BOSKOVICE

Accord

12.
ročník

Klub českých turistů Boskovice 
ve spolupráci s dalšími partnery 
pořádá v sobotu

       4. září 2021
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Boskovický plavec Tomáš Matuška 
v Brně dosáhl opět pěkného výsledku

BRNO, BOSKOVICE� -� Boskov-
ický� plavec� Tomáš� Matuška� má� za�
sebou� letošní� 47.� ročník� Garomy� +�
maratonu� Brno.� Padesátiletý� Matuš-
ka� na� pětikilometrové� trati� skončil� s�
časem�1:35:27.6�mezi�muži� dvacátý,�
ve�své�věkové�kategorii�(MD)�druhý.
„Plavalo�se�mi�celkem�dobře,�skoro�

celou�dobu�v�mně�dostačujícím�tempu�
přepnul-li�bych�síly�na�začátku,�konec�
by� byl� asi� horší.� A� v� třetím� okruhu�
jsem�se� i� trochu�více� rozjel,�a�plaval�
více�do�plusu.�Byla�teplá�voda�a�téměř�
bezvětří,�a�hlavně�příjemná�atmosféra�
mezi� lidmi� i� celkově,� tak� jsem� moc�
spokojený,“� popsal� závod� tradiční�
účastník�Tomáš�Matuška,� který� hájil�
barvy� Plaveckého� klubu� Krokodýl�
Brno.�
Pořadatelem�závodu�Českého�pohá-

ru� v� dálkovém� plavání� na� brněnské�
přehradě�byla�VSK�Univerzita�Brno.
  Radim Hruška
  Foto archiv Tomáše Matušky

Blanenští strážníci mají 
nový defibrilátor
Dokončení ze str. 1

„Strážníci�jsou�mnohdy�na�místo�voláni�jako�první,�
ještě�dřív�než�záchranka�nebo�hasiči.�Občané�si�často�
myslí,�že�člověk,�který�zkolabuje,�tak�je�pod�vlivem�
alkoholu,�ale�v�mnoha�případech�se�stává,�že�se�jed-
ná� o� kolaps� z� důvodu� zástavy� srdce.� Právě� �tehdy�
může�defibrilátor�zachránit�lidský�život,“��uvedl�ředi-
tel�Městské�policie�Blansko�Martin�Lepka�s�tím,�že�
všichni�strážníci�již�absolvovali�odborné�školení,�na�
kterém�se�naučili�přístroj�používat.
Podle� statistik� ročně�zemře�na�zástavu� srdce�35�

tisíc� lidí.�Až� 85� procent� z� nich� by� se� přitom�dalo�
zachránit� díky� dostupnosti� automatizovaného� ex-
terního� defibrilátoru.� Přístroj� kromě� zdravotníků�
mají�ve�výbavě�také�hasiči�a�policisté.

„Velice� si� vážíme� toho,� že� Petr� Němec,� který�
obdržel�Cenu�města�Blanska,�věnoval�finanční�ob-
nos�s�cenou�spojený�na�zakoupení�defibrilátoru�pro�
městskou� policii.� O� pořízení� přístroje� jsme� vážně�
uvažovali�již�dříve�a�spolu�s�darem�se�vše�urychli-
lo,“�podotkl�starosta�Jiří�Crha.�

 Zdroj www.blansko.cz

Zbraňová amnestie 
pomalu končí

REGION�-�Už�jen�několik�posledních�dnů�zbývá�
opozdilcům,� aby� se� v� rámci� zbraňové� amnestie�
obrátili� na� policisty,� a� předali� jim� jejich� nelegál-
ně� držené� střelné� zbraně,� střelivo,� munici� anebo�
výbušniny.�Tato�celorepubliková�akce,�která�začala�
v� na� konci� letošní� ledna,� totiž� končí� 31.� července�
2021.�Tím�končí�i�zánik�beztrestnosti�za�trestný�čin�
nedovolené�ozbrojování,�kdy�odhaleným�hříšníkům�
může� dokonce� v� krajním� případě� hrozit� i� něko-
likaletý�pobyt�za�mřížemi.
V� případě,� že� se� na� policisty� obrátí� vlastník�

podobně� držené� střelné� zbraně,� obdrží� od� nich�
potvrzení� o� předání� a� následně� se� zbraň� podrobí�
kriminalistické� expertíze,� která� případně� vyloučí,�
že�se�zbraní�nebyl�spáchán�trestní�čin�a�po�splnění�
dalších� podmínek,� může�majitel� dokonce� požádat�
o� její� legalizaci�nebo� ji� jednoduše�nechá�ve�vlast-
nictví�státu.
Bohužel�někteří� lidé�naprosto�zbytečně�riskují�a�

vystavují�nebezpečí�nejen�sebe,�ale�i�ostatní.�Poli-
cistům�na�oddělení�totiž�přinášejí�i�výbušniny,�roz-
bušky� a� podobné�předměty,� které� vyžadují� odbor-
nou�manipulaci.� Stejně� tak� tomu� bylo� i� v� pondělí�
v� Brně.� Na� služebnu� v� centru� města� se� dostavil�
oznamovatel,�který�překvapeným�policistům�kromě�
devíti� kil� střeliva� nejrůznější� ráže,� předal� i� téměř�

jedno�kilo� nalezeného� střelného�prachu.�Na�místo�
tak� musel� vyrazit� pyrotechnik,� který� si� nejstarší�
známou� výbušninu� převzal� k� odborné� likvidaci.�
V�těchto�v�případech�policisté�radí.�Nikdy�s�podob-
ně� nebezpečným� materiál� sami� nemanipulujte� a�
vždy�volejte�na�tísňovou�linku�158.

Statistika:
1.3.1996� –� 31.08.1996� -� odevzdá-

no�3704�zbraní�kategorie�A,�B�nebo�C
1.1.2003-� 30.06.2003� -� odevzdáno� 4192� zbraní�

kategorie�A,�B�nebo�C
1.1.2009�–�30.06.2009�-�odevzdáno�7897�zbraní�

kategorie�A,�B�nebo�C
1.7.2014�–�31.12.2014�-�odevzdáno�5744�zbraní�

kategorie�A,�B�nebo�C.�� Zdroj: policie.cz

Policisté vypátrali 
zloděje

REGION� -�Osudné� se� dvaatřicetiletému� zlodě-
jíčkovi� stalo�noční�vloupání�do� skladu�v�Blansku.�
Upozornil� na� sebe� zřejmě� hlukem,� když� se� uvnitř�
skladu� chtěl� prosekat� sekerou� přes� překližkovou�
stěnu.�

K� objektu� proto� ihned� vyrazily� hlídky� policie�
i�místních�městských�strážníků.�Muži�se�však�před�
jejich� příjezdem� podařilo� z� budovy� nepozorovaně�
zmizet.�Na�místě�zůstalo�jen�auto,�kterým�sem�při-
jel.�To�bylo�navíc,�jak�hlídka�zjistila,�před�pár�dny�
odcizené.�Do�pátrání�po�pachateli�byl�proto�přizván�
také�policejní�psovod�se�psem.�
Po� více� jak� dvouhodinovém� pročesávání� okolí,�

podezřelého� vypátrali� schovaného� ve� křoví.� Poli-
cisté�navíc�zjistili,� že� se� jedná�o� recidivisty,�který�
byl� nedávno� propuštěn� z� vazby.� Během� dvou�
měsíců� na� svobodě� nezůstal� jen� u� výše� uvedené�
trestné�činnosti,� na� triku�měl�navíc�další�vloupání�
a�krádeže.�Muž�tak�skončil�v�policejní�cele,�odkud�
poputuje�rovnou�k�soudu.  Zdroj: policie.cz

Boskovičtí představili 
studii nové sportovní 
haly

BOSKOVICE�-�Vedení�města�Boskovice�pozva-
lo�občany�v�pondělí�12.�července�do�zámeckého�sk-
leníku�na�veřejné�představení�studie�nové�sportovní�
haly�umístěné�do�areálu�Červené�zahrady.
Za�město�Boskovice�byli�přítomni�starosta�Jaro-

slav�Dohnálek,�místostarostka�Michaela�Žejšková�a�
vedoucí�odboru�rozvoje�města�a�investic�Petr�Zou-
har.
Osobně�přijeli�studii�představit�Zdeněk�Fránek�a�

Veronika�Kučírková�z�ateliéru�Fránek�Architects�a�
Gonzalo�Mauleon�Garcia,�španělský�architekt�žijící�
v�Mexiku�a�spolupracovník�Alberto�Kalacha.�

Díky� distančnímu� připojení� si� architektonický�
záměr�nové�sportovní�haly�odprezentoval� sám�au-
tor�–�architekt�Alberto�Kalach.�Interiér�a�technické�
zázemí�popsal�Gonzalo�Mauleon�Garcia.�Na�dotazy�
občanů�odpovídal�Zdeněk�Fránek.�

 Text a foto Jaroslav Parma

Omezení rychlosti 
na silnici III/37359 
u Hrádkova

BOSKOVICE� -� OV� Hrádkov� opakovaně� žádá�
o� snížení� rychlosti� na� krajské� silnici� III/37359� v�
úseku� kolem� Hrádkova� na� 50� km/hod,� případně�
na� 70� km/hod.� � � V� minulosti� tato� záležitost� byla�
několikrát� projednávaná� s� PČR� a�SÚS� JmK,� kteří�
se�snížením�rychlosti�nesouhlasili.�Kompromisním�
řešením�bylo�umístění� dopravní� značky�A�22� Jiné�
nebezpečí� s� dodatkovou� tabulkou� se� symbolem�
chodce�z�obou�stran�úseku�kolem�obce.
Boskovičtí� radní� schválili� omezení� rychlosti� na�

silnici� III/37359� v� úseku� kolem� Hrádkova� na� 70�
km/hod.� a� uložila� zažádat� silniční� správní� úřad� o�
stanovení� místní� úpravy� provozu� na� pozemní� ko-
munikaci�III/37359�v�úseku�kolem�Hrádkova�na�70�
km/hod.�� Jaroslav Parma

 

Boskovický Strongman 
přilákal siláky

BOSKOVICE�-�V�sobotu�10.�července�se��konal�
8.� ročník� soutěže� Boskovický� Strongman� 2021.�
Hlavní� soutěžní� disciplíny� byly� rozděleny� zvlášť�
pro� muže� a� ženy.� Závodníci� absolvovali� tlačení�
auta,�tahání�kamionu,�převracení�pneu�nebo�tahání�
auta�či�kamionu�na�laně.�� Foto Vladimír Friš

Boskovické běhy mimořádně proběhly 4. července
BOSKOVICE� -� Stejně� jako�

loni,� tak� i� letos� se� Boskovické� běhy�
nemohly� konat� v� tradičním� termínu�
1.�května,�ale�naštěstí�se�přes�všechna�
úskalí�podařilo�pořadatelům�ze�spolku�
Sportuj� s� námi� připravit� jedenáctý�
ročník�na�neděli�4.�července.
V�on-line�registraci�se�do�30.�červ-

na� přihlásilo� celkem� 686� běžců,� ale�
z� důvodu� změny� termínu� závodu� se�
137� běžců� rozhodlo� využít� přesunu�
své�registrace�do�roku�2022.�Na�star-
tu�všech�závodů�jsme�proto�očekáva-
li� 549� závodníků.� Ve� skutečnosti�

nakonec� odstartovalo� celkem� 428�
závodníků.�
Dopoledne� již� tradičně� patřilo�

Dětským� běhům,� které� zahajuje� běh�
rodičů� s� dětmi� a� pokračují� dalšími�
kategoriemi�až�do�těch�nejstarších.�
Na�start� �Zámeckého�běhu�s�Auto-

Contem�na�2,5�km�se�postavili�nejen�
dospělí�a�děti,�ale�i�nejlepší�závodníci�
hlavního�běhu.�Svědčí�o� tom� i� to,�že�
vítěz�Zámeckého�běhu�s�AutoContem�
Pavel�Dvořák� (Atletika�Alojzov)� ob-
sadil�v�hlavním�Běhu�za�sedmizubým�
hřebenem� druhé� místo.� Druhé� mís-

to� v� Zámeckém� běhu� s�AutoContem�
obsadil�Matyáš�Charvát�a�třetí�Daniel�
Herčík,� oba� z� domácího� klubu� Elite�
Sport�Boskovice.
Absolutním� vítězem� Běhu� za� sed-

mizubým�hřebenem�na�12�km�se�stal�
Jan� Kohut� z� týmu� FÉNIX� SPORT�
Blansko�časem�42:01�min.,�na�druhém�
místě� byl� již� zmíněný� Pavel� Dvořák�
časem� 42:22� min.� a� na� třetím� místě�
Martin� Kovář� ze� Sebranic� s� časem�
45:26�min.�
V� kategorii� žen� zvítězila� Adriana�

Horňová� v� čase� 50:27� min.� (FÉNIX�

SPORT� Blansko),� druhá� byla� Kateřina�
Ryšávková� ze� stejného� klubu� s� časem�
54:12�min.�a�třetí�Markéta�Tesařová�(SK�
Žabovřesky�Brno)�s�časem�54:56�min.�
V� soutěži� týmů� zvítězil� „FÉNIX�

SPORT� Blansko“,� druhý� byl� tým�
„Rozběháme� Boskovicko� A“� a� třetí�
byl�tým�„Minerva�A“.
V� kulturním� programu� se� na� 11.�

Boskovických� bězích� představily�
kapely�Lee�Banda�a�Třetí�zuby,�cykli-
stické�umění�předvedli�členové�oddí-
lu�Drahanský�Sport�Team.
  Sportuj s námi, z.s.



Soukromá řádková inzerce 
je ZDARMA.

Znění inzerátu a počet opakování posílejte na 
e-mail radim@bbnsro.info.
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KAŽDÝ 
PRÁZDNiNOVÝ 
PÁTEK 17.00
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HÁDKOVÝ
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2021

09/7  Komedianti na 
káře: 
Furiantská 
pohádka

16/7   Divadlo Já to 
jsem: 
Pinocchio

23/7  Divadlo scéna 
Zlín: 
Dobrodružství 
na ostrově 
Čičidžuma

30/7   Divadýlko Mrak: 
Dobrodružství 
skřítka Šubíska

06/8   Divadlo Kapsa 
Andělská Hora: 
O Budulínkovi

13/8   Divadlo Koňmo: 
Vyprávění 
starého vlka 
aneb pravda 
o Karkulce

20/8   Liduščino 
divadlo: 
Rozpustilý 
kabaret

27/8   Divadýlko Mrak: 
O začarovaném 
mlýně

Divadla 
na nádvoří 

Zámku 
Boskovice

www.kulturaboskovice.cz

Vstupné: 
80 Kč jednotlivci / 210 Kč rodinné (3–5 členů)

Obec Kozárov 
se rozkládá upro-
střed trojúhelníku 
měst Tišnov, Bos-
kovice a Bystřice 
nad Pernštejnem 
v okrese Blansko. 
Přesněji na západ-
ním úbočí vrchu 
Babylonu na Čes-
komoravské vrcho-
vině, v krásném 
kopcovitém terénu 
s dalekými výhledy a s nadmoř-
skou výškou 614 m.- 15 km severně 
od Tišnova. 

Katastr obce Ko-
zárov se nachá-
zí v západní části 
okresu Blansko na 
rozhraní zemědělské 
krajiny Boskovické 
brázdy a Svratecké 
hornatiny.

První písemná 
zmínka je z roku 
1601, kdy Kozá-
rov patřil k panství 
lomnickému. Tehdy 

prodal Karel ze Žerotína Oldřichovi 
z Kounic za 50 000 zlatých Moravský 
hrad s městečkem Lomnicí, pivova-

rem, čtyřmi mlýny a vesnicemi, mezi 
nimiž je jmenován právě i Kozárov. 
Uprostřed obce se nachází kaple sv. 
Anny. Zvon, který je zavěšen ve zvo-
nici této kaple, odlil v roce 1972 míst-
ní občan Vincenc Holcner. 

Ve spodní části obce je vybudová-
na víceúčelová požární nádrž, která 
slouží v letních měsících jako koupa-
liště. 

Nad obcí se nachází dominanta 
obce Kozárova, kopec Babylon s nad-
mořskou výškou 655 m, kde je umís-
těna rozhledna, a pod ní vybudovala 
obec kulturně společenský areál. 

Zde se odehrává mnoho kulturních 

akcí. V těsné blízkosti se nachází 
travnaté fotbalové hřiště.

Kozárov zve turisty na rozhlednu

Nemocnice Letovice, 
příspěvkové organizace 
Jihomoravského kraje, 
zastoupená ředitelkou 
Nemocnice Letovice, 

přijme do pracovního poměru 
„všeobecnou sestru“ 
a „praktickou sestru“

POŽADAVKY: odborná způsobilost dle z. č. 96/2004 Sb., - 
způsobilost k výkonu povolání praktická nebo všeobecná 
sestra, pečlivost, spolehlivost, morální a občanská 
bezúhonnost, schopnost týmové spolupráce. 
ZAMĚSTNANECKÉ VÝHODY: zaměstnání na dobu neurčitou, 
příspěvek na stravování, podnikové stravování, 6 týdnů 
dovolené, příspěvky z FKSP (na rekreaci, cvičení, masáže, 
apod.), možnost dalšího vzdělávání v oboru.
Žádosti zasílejte na e-mail: info@nemletovice.cz, popř. na adresu: 
Nemocnice Letovice, p. o., Pod Klášterem 17, 679 61 Letovice. 
Bližší informace pro uvedené pracovní pozice podá 
kontaktní osoba Mgr. Portlová Emílie, tel.: 601 392 798, 
e-mail: portlova@nemletovice.cz.

Nemocnice Letovice, 
příspěvkové organizace 
Jihomoravského kraje, 
zastoupená ředitelkou 
Nemocnice Letovice, 

přijme do pracovního poměru 
„lékaře/lékařku“

POŽADAVKY: odborná způsobilost dle z. č. 95/2004 Sb., ve 
znění pozdějších předpisů, v oboru, jehož součástí je jeden 
z těchto základních kmenů: chirurgický, interní, všeobecné 
praktické lékařství, popř. i lékař bez atestace. 
NABÍZÍME: hlavní pracovní poměr na plný i částečný úvazek, 
motivující mzdové ohodnocení, maximální podporu 
vzdělávání, příspěvek na stravování, podnikové stravování, 
6 týdnů dovolené, příspěvky z FKSP (na rekreaci, cvičení, 
masáže, apod.).
Žádosti zasílejte na e-mail: info@nemletovice.cz, popř. na adresu: 
Nemocnice Letovice, p. o., Pod Klášterem 17, 679 61 Letovice. 
Bližší informace podá ředitelka nemocnice 
MUDr. Královcová Drahoslava, tel.: 601 392 800.
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Šestý ročník cyklovýletu MASKA 
JEDE se vydařil

Z Boskovic odstartovala jedna 
z etap Moravského Ultra Maratonu

REGION�-�V�průběhu�dubna�jsme�
v� kanceláři�MAS�Boskovicko� PLUS�
začali� plánovat� cyklovýlet� MASKA�
JEDE.�Spoléhali�jsme�při�tom�na�po-
stupné�rozvolnění�protiepidemických�
opatření,� k� němuž� nakonec� opravdu�
došlo,�a� tak�se�v�neděli�18.�července�
2021�mohl�uskutečnit�již�šestý�ročník�
této�akce.�Po� loňské�poměrně�nároč-
né� trase�byla� letos�pro�výlet� zvolena�
rovinatější� trasa� na� Malou� Hanou.�
Pro� spolupráci� byly� osloveny� obce�
Šebetov,� Knínice,� Sudice,� Svitávka,�
Chrudichromy� a� samozřejmě�Bosko-
vice.�Již�tradiční�je�také�podpora�paní�
senátorky�Jaromíry�Vítkové,�která�le-
tos�navíc�akci�podpořila�i�sponzorsky.�
Předpověď� počasí� se� v� průběhu�

předchozích� dnů� nejevila� moc� pozi-
tivně,�o�to�větší�byla�naše�radost,�když�
v�neděli�ráno�vykouklo�sluníčko�a�za-
čínal�krásný�den�jako�stvořený�právě�
pro�náš�cyklovýlet.�
Na�startu�se�sešlo�více�než�90�nad-

šenců�natěšených�šlápnout�do�pedálů�
a�užít�si�společně�den.�Všichni�se�re-
gistrovali,�obdrželi�startovací�balíček,�

mapu�a� sběrný� lístek�na� razítka�a�po�
úvodním� pozdravu� a� několika� infor-
macích� o� trase,� jsme� popřáli� všem�
šťastnou�cestu�a�vyrazilo�se�na�výlet.�
Hned� na� prvním� kontrolním�místě�

nám� jízdu� zpříjemnilo� občerstvení�
připravené� obcí� Šebetov.� S� razítkem�
tam� na� nás� čekal� sám� pan� starosta.�
Další� občerstvení� připravené� MAS�
bylo�ještě�na�dalším�kontrolním�místě�
v�Knínicích,�v�Restauraci�Pod�Lípou.�
Také� na� dalších� místech� bylo� něco�
drobného� připraveno,� např.� pod� Ba-
čovem� domácí� limonáda� a� výborné�
sušenky.�Za�všechna�čekaná�i�nečeka-
ná�překvapení�moc�děkujeme.�
Cyklisté�dál�po�trase�sbírali�razítka,�

aby�mohli�být�v�cíli�odměněni�tím,�že�
si�vytáhli�jeden�z�losů�a�hned�zjistili,�
zda�vyhráli�některou�z�mnoha�připra-
vených�cen.
Myslíme,� že� si� výlet� snad� všichni�

užili� tak,� jako�my,� i� když� se� někteří�
vraceli�notně�zabláceni.
Děkujeme�všem�sponzorům�a�spří-

zněným�duším,�které�se�na�organizaci�
akce�podíleli,�zvláště�pak�obci�Šebe-

tov.�A�dále�děkujeme�panu�Pavlu�Ke-
jíkovi� za� perfektní� zázemí� ve� Sport-
parku� a� samozřejmě�všem�cyklonad-
šencům�za�účast!

No,� a� snad� se� v� příštím� roce� zase�
někam�společně�vydáme!�

Text a foto Kancelář MAS 
Boskovicko PLUS

BOSKOVICE - Boskovická� eta-
pa� Moravského� Ultra� Maratonu� od-
startovala� v� pondělí� 5.� července� z�
Masarykova� náměstí.� V� první� vlně�
odstartovali� pomalejší� běžci,� ve�dru-
hé� potom� elitní� běžci,� aspirující� na�
vítězství.�V�Boskovické�etapě�zvítězil�
Petr� Hének,� druhý� byl� Martin� Plač-
ko�a� třetí�Osvald�Kozák.�Na�čtvrtém�
místě� doběhl� ultramaratonský� nestor�
Daniel�Orálek.�Z�žen�byla�nejlepší�na�
dvanáctém�místě�Lenka�Berrouche.
MUM�(Moravský�UltraMaraton)�je�

mezinárodní� běžecký� etapový� závod�
na� 7�maratonů� v� 7� po� sobě� následu-
jících�dnech.��Je�to�nejdelší�a�nejtěžší�
běžecký� etapový� závod� pořádaný� na�
území�České�republiky.
Každá� etapa�má� délku�maratonu� a�

probíhá�velmi�členitým�terénem,�když�
její�profil�zahrnuje�v�průměru�900�m�
stoupání,� tím� je� rozhodně� náročnější�
než�jiné�podobné�závody�organizova-
né�na�území�ČR.
Podrobné� informace� získáte� na�

https://mum.ultracau.cz/
 Jaroslav Parma, foto Vladimír Friš

Jihomoravský Corona 
cup Brno

Zajistili výlet pro děti z postižené Jižní Moravy

BRNO, BOSKOVICE� -�V� sobotu�
26.6.2021�se�uskutečnily�plavecké�zá-
vody,�Jihomoravský�Corona�cup,�jako�
náhrada�za�zrušené�mistrovské� soutě-
že.�Na�závod�se�mohli�přihlásit�plavci�
všech�žákovských�kategorií� a� junioři,�
kteří�se�nezúčastnili�Mistrovství�české�
republiky.�
Za�náš�oddíl�SVČ�Boskovice�soutě-

žilo� třináct�plavců.�Soutěž�pro�plavce�
starších�dvanácti�let�se�hodnotila,�jako�
pětiboj,� který� byl� ohodnocený� pohá-
rem.� Pětiboj� se� skládal� z� disciplín,�
100Z,� 100M,� 100P,� 100K� a� 200PZ.�
Plavci� deseti� a� jedenáctiletí� soutěžili�
ve�čtyřboji�100Z,�100P,�100K�a�50M.�

V� kategorii� čtrnáctiletého� žactva,�
Jáchym� Ryšávka� obsadil� první� místo�
a�Anděla�Müllerová�druhé�místo�a�ob-
drželi�pohár.�V�kategorii�třináctiletých�
žáků�obdržel� pohár�Ondřej�Ščudla� za�
druhé�místo.�Ostatní�plavci,�Veronika�
Slámová,�Kristýna�Schmidtová,�Izabe-
la�Slámová,�Kristýna�Nezvalová,�Anna�
Šafránková,� Kevin� Nečas,� Jáchym�
Šafránek,�Radek�Dokoupil,�Tomáš�Da-
vid�a�nejmladší�desetiletý�Jan�Bednář,�
statečně�soutěžili�a�zaplavali�si�osobní�
rekordy.� Všem� děkujeme� za� bojovné�
výkony�a�vzornou�reprezentaci�oddílu�
SVČ�Boskovice�a�přejeme�jim�do�dal-
ších�závodů�úspěchy.�� Jan Horák

REGION� -� Tornádo� na� Jižní�Mo-
ravě� srovnalo� se� zemí� části� několika�
vesnic,�zničilo�domy,�auta,�vyvracelo�
stromy.�Lidé� bez� střechy�nad� hlavou�
doslova�bojovali�o�život.�Některé�ro-
diny� budou� ještě� dlouho� potřebovat�
přechodné� ubytování� a� pomoc.�Děti,�
které�se�těšily�na�prázdniny,�nyní�po-
strádají� své�domovy� a�potřebují� o� to�
větší�péči�a�psychickou�pomoc.�Nápa-
du,� jak�pomoci�dětem�v� těchto� chví-
lích,� se� chopila� senátorka� Jaromíra�
Vítková.
„S�kolegyní�Hubáčkovou�z�obvodu�

Hodonín�sedíme�v�Senátu�vedle�sebe�
a� přemýšlela� jsem,� jak� bych� mohla�
konkrétně� pomoci.� Rodiče� mnoha�
dětí�řeší�závažné�problémy,�a�s�dětmi�
nemohou� trávit� volný� čas.� Rozhodla�
jsem� se� zrealizovat�myšlenku� jedno-
denních� výletů� k� nám� do� regionu� a�
ulehčit�rodičům�a�jejich�dětem�jejich�
náročnou�situaci.�Na�setkání�Okresní�
hospodářské�komory�Blansko�jsme�se�
s� podnikateli� domluvili� na� společné�
pomoci� a� uspořádání� výletu� pro� děti�
mladšího� školního� věku.� Dnes� 14.�
července�do�Moravského�krasu�přijel�
autobus�se�40�dětmi�ze�zasažené�Jižní�
Moravy,“�sdělila�senátorka�Vítková.
Předseda� hospodářské� komory�

Blansko,� Ivo� Lizna,� se� dohodl� se�
Zdeňkem�Šamanem� a� dalšími� na� za-
financování� výletu.� Zapojili� se� další�

partneři:� Rudolf� Volf,� Dušan� Volf,�
S.M.K.,� a.s.,� Správa� jeskyní� České�
republiky� a�Dům� přírody�Moravské-
ho�krasu.�Důležitá�byla�doprava�dětí�
do�Moravského�krasu,�kterou�zajistila�
společnost�ČAD�Blansko�s�velmi�po-
zitivním� přístupem� ředitele� společ-
nosti� Jiřího�Šebely.�Stravování�zajis-
tila� firma�pana�Rudolfa�Volfa,� finan-

cování�podpořila�i�senátorka�Jaromíra�
Vítková.�Ředitel�Hotelu�Skalní�Mlýn,�
Zdeněk� Kozman,� připravil� celoden-
ní� program�pro� děti,� který� byl� velmi�
bohatý.� Děti� navštívily� jeskyně�Mo-
ravský� kras,�Dům�přírody,� atraktivní�
byla� i� projížďka� vláčkem� a� doprava�
lankovou�na�Macochu.
S.M.K.,�a.s.�poskytlo�jízdné�na�vlá-

ček� a� lanovku� na� horní� můstek� pro-
pasti�Macocha,�Správa�jeskyní�České�
republiky� poskytla� vstup� do� Kate-
řinské� jeskyně� a� Dům� přírody� Mo-
ravského� krasu� zajistil� komentova-
nou� prohlídku� a� promítání� 3D� filmu�
v�kině.
„Jsou�lidé,�kteří�nejen�finančně,�ale�

i� přiložením� rukou� k� dílu� chtějí� po-
moci�postiženým�oblastem,�ale�nema-
jí�čas�a�prostor�zapojit�se�přímo�v�po-
stižených� regionech,� proto� jsem�uví-
tal�možnost�se�s�Vámi�osobně�potkat�a�
předat�Vám�svačinu,�kterou�jsme�pro�
vás�rádi�připravili,“�řekl�Rudolf�Volf.
Mimo� výletu� pro� mladší� děti� se�

OHK� rozhodla� finančně� podpořit�
skauty,�kteří�nemohou�na�svá�tábořiš-
tě.�Aktivity�podpořilo�finančně�darem�
také�město�Blansko�a�Boskovice.
„Souběžně� s� jednodenními� výle-

ty� organizuje� Hospodářská� komora�
Blansko� financování� skautského� tá-
bora� na� Velkém� Dářku� v� termínu� 8.�
7.�-�24.�7.�2021�pro�děti�z�Mikulčic�a�
Lužice,“�sdělil�Zdeněk�Šaman.
„Těší�mě,�že� jsme�se�přes�Okresní�

hospodářskou� komoru� Blansko� pro-
pojili,�rychle�domluvili�a�organizačně�
i� finančně� zajistili� program� pro� děti�
z� Jižní� Moravy� postižené� tornádem.�
Již�připravujeme�ještě�jeden�výlet�pro�
děti�na�Boskovicko,“�zakončila�sená-
torka�Vítková.�� Barbora Palánová

Dominika Bezdíčková na závodech ve 
Vítkovicích překonala krajský rekord

BLANSKO�-�Blanenská�atletka�
Dominika�Bezdíčková�od�začátku�
července�uspěla�na�dvou�velkých�
závodech.�Na�Mistrovství�Moravy�
a� Slezska� žactva� ve� Vítkovicích�
získala�dvě�zlaté�a�jednu�stříbrnou�
medaili�a�překonala�navíc�krajský�
rekord.�Na�Mistrovství�Moravy�a�
Slezska�ve�vícebojích�pak�obsadi-
la�druhé�místo.
Mítink� ve�Vítkovicích� se� ko-

nal�1.�července.�Dominika�Bez-
díčková�na�něm�překonala�jede-
náct�let�starý�rekord�Jihomorav-
ského� kraje� na� trati� 200� metrů�
překážek,� který� do� té� doby�měl�
hodnotu�29,41.
„Dominika� zaběhla� čas� 28,98�

a� získala� zlatou� medaili.� Zlato�
brala� i� na� 100� metrů� překážek�
časem� 14,53� a� stříbro� ve� skoku�
dalekém�za�výkon�536�centimet-
rů,“�upřesnil�otec�atletky�Martin�
Bezdíček.
Na�Mistrovství�Moravy� a� Slezska� ve� vícebojích,� které� se� v�Třinci� konalo�

druhý�červencový�víkend,�Dominika�ve�své�kategorii�vybojovala�druhé�místo�
se�ziskem�4352�bodu.�Sedmiboj�žákyň�se�skládá�z�disciplín�100�metrů�překá-
žek,�skok�vysoký,�koule,�běh�na�150�metrů,�skok�daleký,�hod�oštěpem�a�běh�
na�800�metrů.
Dominika�Bezdíčková�je�odchovankyní�atletického�klubu�ASK�Blansko,�kde�

ji�vedl�od�samého�začátku�Jiří�Ošlejšek.�Od�letošního�roku�pak�atletka�startuje�
za�AC�Moravská�Slávia�Brno�pod�vedením�trenéra�Jana�Dvořáka.�

 Zdroj: www.blansko.cz
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Soutěží v Paměticích zahájila Velká 
cena Blanenska osmnáctý ročník

PAMĚTICE� -� Významným� dnem�
pro�hasiče�na�Blanensku�byla� letošní�
třetí�červencová�neděle,�na� tento� ter-
mín�byl�totiž�naplánován�start�dalšího�
ročníku� seriálu� soutěží� v� požárním�
útoku� známého� pod� názvem� Velká�
cena�Blanenska.�Seriál�soutěží�se�vra-
cí�po�roční�odmlce,�která�byla�způso-
bena�nepříznivou�pandemickou�situa-
cí�v�ČR.�Pořadatelství�prvního�kola�se�
netradičně� ujal� dobrovolný� hasičský�
sbor�z�Pamětic.�Tamní�dráha�je�známá�
svým�velkým�převýšením�cíle�oproti�
startu�a�momentálně�je�pravděpodob-
ně� nejnáročnější� ze� všech� závodních�
tratí� zařazených� do� celkového� bodo-
vání� Velké� ceny� Blanenska.� Prověří�
se� na� ní� vždy� nejen� fyzická� kondice�
proudařů,� ale� i� rozvaha� strojníků,�
kteří� musí� u� posílání� vody� do� hadic�
přemýšlet� trochu� jinak,� než� na� rovi-
natých�tratích.�Počasí�přálo,�soutěžní�
trať�i�stánky�s�občerstvením�pro�sou-
těžící�a�diváky�byly�připraveny,�takže�
soupeření� o� první� body� do� celkové�
tabulky�mohlo�krátce�po�dvanácté�ho-
dině�vypuknout.�
Novinkou�letošního�ročníku�na�Vel-

ké�ceně�Blanenska�je�rozšíření�závod-
ních� kategorií,� kdy� dosavadní� muž-
skou,�ženskou�a�veteránskou�doplnila�

ještě� kategorie� dorostenců.� Přihlásit�
se� do� ní� mohou� družstva� složená� ze�
závodníků� libovolného�pohlaví,�kteří�
v�roce�konání�soutěže�dovrší�alespoň�
13�let,�povolena�je�účast�jednoho�zá-
vodníka� staršího� 18� let,� který� může�
běžet� pouze� v� zadní� části� požárního�
útoku.�Dorostenci�běhají�na�zkrácené�
dráze,�která�svými�rozměry�odpovídá�

dráze� ženské� a� veteránské� a� při� po-
žárním� útoku� používají� přetlakový�
ventil.�
Do�soutěže�v�Paměticích�se�přihlá-

silo�celkem�26�družstev,�což�je�velký�
úbytek�oproti�minulým�ročníkům�Vel-
ké�ceny�Blanenska.�
V�mužské�kategorii,�která�čítala�15�

startujících� týmů� a� celou� soutěž� za-

hajovala,�zvítězil�Sychotín�A�s�časem�
17,45�s.�Druhé�místo�obsadil�poslední�
vítěz�Velké� ceny�Blanenska� a�držitel�
traťového� rekordu� Míchov� s� časem�
17,55� s� a� trojici� nejlepších� doplnil�
Sychotín�B�s�časem�18,19�s.
Ženskou�kategorii,�v�níž�v�Paměti-

cích�o�stupně�vítězů�bojovalo�celkově�
8� týmů,�patřila�děvčatům�ze�Žernov-
níku,�které�braly�zlato�za�čas�17,89�s.�
Stříbrné�medaile� si� odvážely� Černo-
vice�za�čas�19,37�s�a�bronz�pak�Lysice�
za�čas�21,75�s.
Do�veteránské�kategorie� se�přihlá-

sily�pouze�domácí�Pamětice,�které�po�
problémech�zvládly�dokončit�svůj�po-
kus�časem�30,50�s.�Do�nové�kategorie�
dorostu� se� přihlásila� dvě� družstva.�
Prémiové� vítězství� v� nové� kategorii�
si� zajistili� dorostenci� ze� Senetářova�
s�časem�23,64�s.�Druhé�skončily�Kot-
vrdovice�s�časem�25,30�s.�
Další� kolo� osmnáctého� ročníku�

Velké� ceny� Blanenska� v� požárním�
útoku�proběhne�v�neděli�25.�července�
2021�v�Černovicích,� začátek� soutěže�
je�plánován�ve�12�hodin.�Soutěžit� se�
bude�pouze�v�mužské�a�ženské�kate-
gorii.
Více�na�www.vc-blanenska.com.
 David Sedlák, foto Pavel Kupka
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V Blansku zahájili stavbu přemostění 
za více než čtvrt miliardy

BLANSKO� -� Práce� na� projektu�
mostu�vedoucího�přes�železniční�trať�
a�řeku�Svitavu�na�Staré�Blansko�dnes�
odstartovaly.� Základní� kámen� stav-
by� přemostění� symbolicky� poklepali�
zástupci�vedení�města�Blanska,�Jiho-
moravského� kraje,� Správy� a� údržby�
silnic�JMK,�Správy�železnic�i�zástup-
ci� firmy�Metrostav�DIZ� coby� zhoto-
vitele.� Spojnice� mezi� dvěma� částmi�
Blanska,� které� rozděluje� železniční�
koridor,� vyjde� na� více� než� 264� mi-
lionů� korun.�Hotová� by�měla� být� do�
listopadu�2022.
Dělníci� dnes� začali� upravovat� are-

ál� bývalých� uhelných� skladů� v� ulici�
Svitavská,�v�němž�donedávna�fungo-
val�výkup�kovů.�Ve�městě�od�pondě-
lí� 12.� července� začaly� také� dopravní�
omezení� související� s� přípravou� na�
stavbu� nového� kruhového� objezdu� u�
Penny� marketu.� „Stavba� přemostění�
je�pro�naše�město�zásadní,�železniční�
trať�rozděluje�město�na�dvě�části.�Ty�
jsou�nyní�spojeny�pouze�železničním�
přejezdem,� na� něm� jsou� ale� závory�
zhruba� 40� minut� z� hodiny� zavřené.�
Komplikace� to� přináší� také� na� prů-
jezdu� městem� po� ulici� Svitavská� a�
Poříčí,�která�slouží�jako�jediný�průtah�
městem,“� vysvětlil� starosta� Blanska�
Jiří�Crha.�
Samotné�přemostění�bude�mít�dél-

ku� 155� metrů,� celková� délka� stavby�
ale� dosáhne� 431� metrů.�Most� v� nej-
vyšším�místě�dosáhne�22,5�metru�nad�
kolejiště.� Stane� se� tak� novou� domi-
nantou�města.� Na� současné� komuni-
kace�bude�most�z�obou�stran�napojen�
okružními�křižovatkami.
„Přemostění� bude� nejvýznamnější�

a� nejdražší� stavba� v� letošním� roce,�
ale� také� jedna� z� nejvýznamnějších� a�
nejdražších� staveb� v� historii� Správy�
a� údržby� silnic� JMK.� Stavba� bude�
zajímavá� i� z� technického� hlediska,�
ocelové� oblouky� budou� vyrobeny�
v� mostárně� a� smontovány� budou� až�
na�místě.� Spolu� s� betonovou� deskou�
pak� budou� vysuty� na� mostní� pilíře,�
to�bude�jistě�zajímavá�akce�nejen�pro�
občany� Blanska,“� popsal� náměstek�
ředitele�Správy� a� údržby� silnic� JMK�
Roman�Hanák.�
Zhotovitel,� firma� Metrostav� DIZ,�

chce� první� stavbu� související� s� pře-
mostěním,�okružní�křižovatku�poblíž�
Penny� marketu,� dokončit� do� listo-
padu� letošního� roku.� „Rozběhnou�
se� také� práce� na� mostních� pilířích� a�
výrobě� ocelové� konstrukce�mostu,� v�
průběhu�jara�příštího�roku�je�budeme�
po� částech� navážet� do� Blanska,� aby�
mohl� být� následně� červnu� příštího�
roku� během� pár� dní� proveden� výsuv�
na� pilíře,� něco� podobného� se� nevidí�

zase� tak� často,“� připomněl� Zdeněk�
Mička�z�Metrostavu�DIZ.�„Celá�stavba�
je�složitá�také�tím,�že�most�se�realizu-
je�nad�vodním�tokem�a�nad�širokou�a�
frekventovanou�železniční�tratí.�I�když�
bude�doprava�na�ní�částečně�ve�výlu-
ce,� z� pohledu� bezpečnosti� provádě-
ných�prací�a�organizace�to�bude�velice�
složité�a�bude�klíčové�dodržet�všechny�
nastavené�termíny,“�doplnil�Mička.�
Se�stavbou�přemostění�souvisí�také�

stavba�nového�podchodu�v�železniční�
stanici� Blansko-město� a� zrušení� stá-
vajícího� silničního� přejezdu.� „Pře-
mostění� je� nutností� nejen� z� doprav-
ního�hlediska,� dojde�díky�němu� také�
k� výraznému� posílení� bezpečnosti.�
Operativně� budou� moci� zasahovat� i�
na�Starém�Blansku�složky�IZS,�zlepší�
se� tak�dostupnost� lékařské�péče�ale� i�
možnost� zásahu� policie� nebo� hasič-
ského�záchranného�sboru�nejen�v�prů-
myslové�zóně�v�této�části�města.�Bez-
pečnost� zvýší� také� vybudování� pod-
chodu�pod�železniční�tratí�v�zastávce�
Blansko-město� a� následné� uzavření�
přejezdu�pro�automobilovou�dopravu,�
který�patří�mezi�nejméně�bezpečné�v�
rámci�celé�ČR,“�dodal�starosta�Blan-
ska�Jiří�Crha.�
„Přemostění� je� nutností� nejen� z�

dopravního� hlediska,� dojde� také� k�
výraznému� posílení� bezpečnosti.�
Operativně� budou� moci� zasahovat� i�
na�Starém�Blansku�složky�IZS,�zlepší�
se� tak�dostupnost� lékařské�péče�ale� i�

možnost� zásahu� policie� nebo� hasič-
ského� záchranného� sboru� nejen� v�
průmyslové� zóně� v� této� části� města.�
Další� stavbou�bude� navíc� vybudová-
ní� podchodu� pod� železniční� tratí� v�
zastávce� Blansko-město� a� následné�
uzavření�přejezdu�pro�automobilovou�
dopravu,� který� patří� mezi� nejméně�
bezpečné� v� rámci� celé� ČR,“� dodal�
starosta�Blanska.�
Právě� úrovňové� křížení� silnice� a�

železnice� vnímá� jako� velký� kolizní�
bod� také� Správa� železnic.� „Ten� pře-
jezd�není�nebezpečný�proto,�že�by�byl�
slabě� zabezpečený,� je� zabezpečený�
přesně� podle� technických� norem� a�
další� legislativy.�Jeho�riziko�ale�spo-
čívá�v�tom,�že�je�velmi�frekventovaný�
chodci� i� automobilovou� dopravou.�
Koridorovou�trať�mezi�Brnem�a�Čes-
kou� Třebovou� využívá� také� velké�
množstvím� vlaků� a� to� neustále� po-
roste.�Navíc�přejezd�je�v�blízkosti�že-
lezniční� zastávky,� na� které� zastavuje�
každý�osobní�vlak,�tím�se�samozřejmě�
prodlužuje� doba� uzavření� závor� na�
přejezdu.�Po�dokončení�přemostění�a�
uzavření�současného�přejezdu�dojde�k�
zásadnímu�zvýšení�bezpečnosti�i�ply-
nulosti� dopravy� v� centru� Blanska,“�
doplnil� ředitel� oblastního� ředitelství�
Správy�železnic�Libor�Tkáč.�
O� přemostění� přes� železniční� trať�

se�v�Blansku�mluví�už�od�60.�let�mi-
nulého� století.� Realizovat� se� jej� ne-
podařilo� ale� ani� v� roce�1997,� kdy� se�

elektrifikovala� trať.�Město� proto� za-
čalo�tuto�akci�připravovat�samo.�„Za-
čali� jsme� zpracovávat� projektovou�
dokumentaci� a� vykupovat� pozemky.�
V� roce� 2016� jsme� podepsali� memo-
randum�o� spolupráci�mezi�městem� a�
Jihomoravským� krajem.� Zásadní� ale�
bylo� zahájení� spolupráce� se�Správou�
železnic�v�roce�2019.�Podařilo�se�vy-
koupit� všechny� pozemky,� získat� sta-
vební�povolení�a�zejména�zabezpečit�
financování� celé� akce� ze� Státního�
fondu�dopravní�infrastruktury,�JMK�a�
rozpočtu�města� Blanska,“� připomněl�
Jiří�Crha.
„Vedení�města�Blanska,� které� celý�

projekt�připravilo,�bych�chtěl�moc�po-
děkovat.�Věřím,�že�realizace�ze�strany�
zhotovitele�proběhne�také�hladce�a�v�
říjnu�roku�2022�se�tady�znovu�sejde-
me� a� přemostění� bude� možné� začít�
využívat,“�dodal�Libor�Tkáč�ze�Sprá-
vy�železnic.
Starosta�města�pak�poděkoval�všem�

svým� předchůdcům,� kteří� se� na� pří-
pravě� projektu� podíleli,� zaměstnan-
cům� úřadu� i� všem� spolupracujícím�
institucím�a�organizacím.�„Chtěl�bych�
také�požádat�občany�města�Blanska�o�
shovívavost� a� trpělivost� při� realizaci�
této�stavby,�protože�jako�každá�stavba�
přinese�určitá�omezení.�Věřím�ale,�že�
zlepší� dopravní� obslužnost� v� našem�
městě� i� bezpečnost.� Trvalé� spojení�
obou�částí�Blanska�je�nutností,“�dodal�
Jiří�Crha.�� Pavla Komárková

Hasičská liga okrsku Boskovice pokračovala 17.7.2021 tradičně soutěží O Ba-
čovský pohár na místním hřišti. Na nástup přijeli pozdravit sbory paní senátorka 
Jaromíra Vítková a pan místostarosta Petr Malach. Celkem se zúčastnilo devět 
sborů mužů, jedno družstvo žen, tři družstva starších žáků a pět družstev mladších 
žáků. Tradiční účastníky doplnili hosté z Borotína. Jak již zde bývá zvykem, průběh 
soutěže narušil déšť a útoky se protáhly až do večerních hodin. Mezi muži si vedli 
nejlépe kluci z Vratíkova, za nimi skončila Mazurie A a bronz poměrně nečekaně, 
ale zaslouženě ukořistili borci z Mladkova. V celkovém pořadí HLOB se s násko-
kem drží Maruzie A následovaná Vratíkovem a Mladkovem. Již za tři týdny bude 
liga pokračovat ve Lhotě Rapotině.  Michal Staněk, foto Barbora Palánová

Sbor Carpe diem zpíval v Senátu
PRAHA, SVITÁVKA�-�V�Senátu�ve�Valdštejnské�zahradě�si�1.�července�za-

zpíval� letovický�sbor�Carpe�diem.�Kulturní� léto�v�Senátu� je� tradiční�akce,�kde�
jednotliví�senátoři�představují�hudební�a�pěvecká�uskupení�ze�svých�volebních�
obvodů.�Senátorka� Jaromíra�Vítková�dala�příležitost� letovickému�sboru�Carpe�
diem,�který�působí�již�od�roku�1999.�
„Jsem�velmi� ráda,�že� jsem�mohla�ve�Valdštejnské�zahradě�přivítat� letovický�

sbor�Carpe� diem�pod� vedením� sbormistra�Karla� Pecháčka.�Byla� jsem�na� řadě�
z�jejich�koncertů�a�vždy�je�to�velmi�osobitý�a�příjemný�zážitek.�Repertoár�sboru�
je�velmi�pestrý,�zpívají�od�hudby�renesance,�baroka�až�po�novodobou�hudbu.�Na�
koncertě�ve�Valdštejnské�zahradě� jsme�mohli�slyšet�spirituál,� lidové�písně,�ale�
také� oblíbené� skladby� Jaroslava� Ježka.�Velkou� část� repertoáru� tvoří� duchovní�
hudba.�Je�vidět,�že�všichni�členové�sboru�zpívají�pro�radost�a�tu�radost�přenášejí�
i�na�posluchače,“�sdělila�senátorka�Jaromíra�Vítková.�� Barbora Palánová
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V boskovické nemocnici proběhly 
stavební úpravy dvora

BOSKOVICE� -� Během� uplynu-
lých� týdnů� probíhaly� ve� dvoře� ne-
mocnice� stavební� práce� na� rekon-
strukci� venkovní� cesty� na�mikrobio-
logii�a�patologii.�
Stav� komunikace� byl� již� opravdu�

neúnosný,� včetně� havarijního� stavu�

sklepa�pod�vozovkou.�Práce�byly�pro-
vedeny�v� dohodnutém� termínu� a� vý-
sledek�je�opravdu�znatelný.�
Nový� povrch� dvora� znamená� vý-

razně� snazší� práci� pro� zaměstnance,�
kteří� tudy�procházejí�s�materiálem�či�
projíždějí�s�vozíky,�ale�rovněž�i�zkva-

litnění�příjezdu�pro�externí�zásobova-
cí� firmy,� které� přijíždějí� do� centrál-
ního� skladu,� kuchyně,� lékárny� nebo�
dalších�provozů.
Součástí�prací�bylo� i� zpevnění�ob-

jezdových� ploch� v� zahradním� traktu�
nemocnice,�díky�nimž�je�pro�zaměst-

nance� přístupný� příjezd� jižní� branou�
z�méně�frekventované�Janáčkovy�uli-
ce.�
Celá�investiční�akce�Města�Bosko-

vice�přišla�na�zhruba�dva�a�půl�mili-
onu�korun.�

 Foto Nemocnice Boskovice

Oddělení následné péče 
je opět v provozu

BOSKOVICE� -�Zmírnění� covido-
vé� situace� v� České� republice� umož-
nilo� vedení� boskovické� nemocnice�
znovuotevření� tamního� oddělení� ná-
sledné�péče.�
Do�svých�prostor�se�vrátil�zdravot-

nický�personál,�který�byl�v�době�pan-

demie� v� nemocnici� přidělen� k� péči�
o�covidové�pacienty.�
Oddělení� je� schopno� poskytnout�

vysoce�specializovanou�péči�dvanácti�
pacientům,�přičemž�je�nyní�již�téměř�
zaplněno.

 Foto Nemocnice Boskovice

Boskovice ožily tradičním festivalem

 

Nemocnice Boskovice s.r.o. přijme do pracovního poměru: 

Farmaceutického asistenta/Farmaceutickou asistentku  
do skladu zdravotnického materiálu 

  

Požadujeme: 
• SŠ vzdělání v oboru farmaceutický laborant nebo tříleté studium v oboru diplomovaný 

farmaceutický asistent 

• pečlivý a zodpovědný přístup 

• vhodné i pro absolventy 

  

Nabízíme: 

• pracovní doba pondělí – pátek 

• jednosměnný provoz  

• nástup od září 2021 nebo dle dohody 

  

Výhody: 
• 5 týdnů dovolené 

• 3 dny placeného zdravotního volna 

• stravování s příspěvkem zaměstnavatele 

• možnost ubytování ve vlastní ubytovně 

• dostupnost dopravy přímo k nemocnici 

• další zaměstnanecké výhody 

  

Informace podá: Markéta Zábranská, vedoucí provozně obchodního oddělení, 
marketa.zabranska@nembce.cz, tel.: 516 491 262, mobil: 724 696 003, Nemocnice Boskovice s.r.o., 
Otakara Kubína 179, 680 01  Boskovice.  

Nemocnice Boskovice s.r.o. 
Otakara Kubína 179, 680 21 Boskovice 
www.nembce.cz 

Foto Monika Šindelková
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litnění�příjezdu�pro�externí�zásobova-
cí� firmy,� které� přijíždějí� do� centrál-
ního� skladu,� kuchyně,� lékárny� nebo�
dalších�provozů.
Součástí�prací�bylo� i� zpevnění�ob-

jezdových� ploch� v� zahradním� traktu�
nemocnice,�díky�nimž�je�pro�zaměst-

nance� přístupný� příjezd� jižní� branou�
z�méně�frekventované�Janáčkovy�uli-
ce.�
Celá�investiční�akce�Města�Bosko-

vice�přišla�na�zhruba�dva�a�půl�mili-
onu�korun.�

 Foto Nemocnice Boskovice

Oddělení následné péče 
je opět v provozu

BOSKOVICE� -�Zmírnění� covido-
vé� situace� v� České� republice� umož-
nilo� vedení� boskovické� nemocnice�
znovuotevření� tamního� oddělení� ná-
sledné�péče.�
Do�svých�prostor�se�vrátil�zdravot-

nický�personál,�který�byl�v�době�pan-

demie� v� nemocnici� přidělen� k� péči�
o�covidové�pacienty.�
Oddělení� je� schopno� poskytnout�

vysoce�specializovanou�péči�dvanácti�
pacientům,�přičemž�je�nyní�již�téměř�
zaplněno.

 Foto Nemocnice Boskovice

Boskovice ožily tradičním festivalem

 

Nemocnice Boskovice s.r.o. přijme do pracovního poměru: 

Farmaceutického asistenta/Farmaceutickou asistentku  
do skladu zdravotnického materiálu 

  

Požadujeme: 
• SŠ vzdělání v oboru farmaceutický laborant nebo tříleté studium v oboru diplomovaný 

farmaceutický asistent 

• pečlivý a zodpovědný přístup 

• vhodné i pro absolventy 

  

Nabízíme: 

• pracovní doba pondělí – pátek 

• jednosměnný provoz  

• nástup od září 2021 nebo dle dohody 

  

Výhody: 
• 5 týdnů dovolené 

• 3 dny placeného zdravotního volna 

• stravování s příspěvkem zaměstnavatele 

• možnost ubytování ve vlastní ubytovně 

• dostupnost dopravy přímo k nemocnici 

• další zaměstnanecké výhody 

  

Informace podá: Markéta Zábranská, vedoucí provozně obchodního oddělení, 
marketa.zabranska@nembce.cz, tel.: 516 491 262, mobil: 724 696 003, Nemocnice Boskovice s.r.o., 
Otakara Kubína 179, 680 01  Boskovice.  

Nemocnice Boskovice s.r.o. 
Otakara Kubína 179, 680 21 Boskovice 
www.nembce.cz 

Foto Monika Šindelková
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Soutěží v Paměticích zahájila Velká 
cena Blanenska osmnáctý ročník

PAMĚTICE� -� Významným� dnem�
pro�hasiče�na�Blanensku�byla� letošní�
třetí�červencová�neděle,�na� tento� ter-
mín�byl�totiž�naplánován�start�dalšího�
ročníku� seriálu� soutěží� v� požárním�
útoku� známého� pod� názvem� Velká�
cena�Blanenska.�Seriál�soutěží�se�vra-
cí�po�roční�odmlce,�která�byla�způso-
bena�nepříznivou�pandemickou�situa-
cí�v�ČR.�Pořadatelství�prvního�kola�se�
netradičně� ujal� dobrovolný� hasičský�
sbor�z�Pamětic.�Tamní�dráha�je�známá�
svým�velkým�převýšením�cíle�oproti�
startu�a�momentálně�je�pravděpodob-
ně� nejnáročnější� ze� všech� závodních�
tratí� zařazených� do� celkového� bodo-
vání� Velké� ceny� Blanenska.� Prověří�
se� na� ní� vždy� nejen� fyzická� kondice�
proudařů,� ale� i� rozvaha� strojníků,�
kteří� musí� u� posílání� vody� do� hadic�
přemýšlet� trochu� jinak,� než� na� rovi-
natých�tratích.�Počasí�přálo,�soutěžní�
trať�i�stánky�s�občerstvením�pro�sou-
těžící�a�diváky�byly�připraveny,�takže�
soupeření� o� první� body� do� celkové�
tabulky�mohlo�krátce�po�dvanácté�ho-
dině�vypuknout.�
Novinkou�letošního�ročníku�na�Vel-

ké�ceně�Blanenska�je�rozšíření�závod-
ních� kategorií,� kdy� dosavadní� muž-
skou,�ženskou�a�veteránskou�doplnila�

ještě� kategorie� dorostenců.� Přihlásit�
se� do� ní� mohou� družstva� složená� ze�
závodníků� libovolného�pohlaví,�kteří�
v�roce�konání�soutěže�dovrší�alespoň�
13�let,�povolena�je�účast�jednoho�zá-
vodníka� staršího� 18� let,� který� může�
běžet� pouze� v� zadní� části� požárního�
útoku.�Dorostenci�běhají�na�zkrácené�
dráze,�která�svými�rozměry�odpovídá�

dráze� ženské� a� veteránské� a� při� po-
žárním� útoku� používají� přetlakový�
ventil.�
Do�soutěže�v�Paměticích�se�přihlá-

silo�celkem�26�družstev,�což�je�velký�
úbytek�oproti�minulým�ročníkům�Vel-
ké�ceny�Blanenska.�
V�mužské�kategorii,�která�čítala�15�

startujících� týmů� a� celou� soutěž� za-

hajovala,�zvítězil�Sychotín�A�s�časem�
17,45�s.�Druhé�místo�obsadil�poslední�
vítěz�Velké� ceny�Blanenska� a�držitel�
traťového� rekordu� Míchov� s� časem�
17,55� s� a� trojici� nejlepších� doplnil�
Sychotín�B�s�časem�18,19�s.
Ženskou�kategorii,�v�níž�v�Paměti-

cích�o�stupně�vítězů�bojovalo�celkově�
8� týmů,�patřila�děvčatům�ze�Žernov-
níku,�které�braly�zlato�za�čas�17,89�s.�
Stříbrné�medaile� si� odvážely� Černo-
vice�za�čas�19,37�s�a�bronz�pak�Lysice�
za�čas�21,75�s.
Do�veteránské�kategorie� se�přihlá-

sily�pouze�domácí�Pamětice,�které�po�
problémech�zvládly�dokončit�svůj�po-
kus�časem�30,50�s.�Do�nové�kategorie�
dorostu� se� přihlásila� dvě� družstva.�
Prémiové� vítězství� v� nové� kategorii�
si� zajistili� dorostenci� ze� Senetářova�
s�časem�23,64�s.�Druhé�skončily�Kot-
vrdovice�s�časem�25,30�s.�
Další� kolo� osmnáctého� ročníku�

Velké� ceny� Blanenska� v� požárním�
útoku�proběhne�v�neděli�25.�července�
2021�v�Černovicích,� začátek� soutěže�
je�plánován�ve�12�hodin.�Soutěžit� se�
bude�pouze�v�mužské�a�ženské�kate-
gorii.
Více�na�www.vc-blanenska.com.
 David Sedlák, foto Pavel Kupka
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V Blansku zahájili stavbu přemostění 
za více než čtvrt miliardy

BLANSKO� -� Práce� na� projektu�
mostu�vedoucího�přes�železniční�trať�
a�řeku�Svitavu�na�Staré�Blansko�dnes�
odstartovaly.� Základní� kámen� stav-
by� přemostění� symbolicky� poklepali�
zástupci�vedení�města�Blanska,�Jiho-
moravského� kraje,� Správy� a� údržby�
silnic�JMK,�Správy�železnic�i�zástup-
ci� firmy�Metrostav�DIZ� coby� zhoto-
vitele.� Spojnice� mezi� dvěma� částmi�
Blanska,� které� rozděluje� železniční�
koridor,� vyjde� na� více� než� 264� mi-
lionů� korun.�Hotová� by�měla� být� do�
listopadu�2022.
Dělníci� dnes� začali� upravovat� are-

ál� bývalých� uhelných� skladů� v� ulici�
Svitavská,�v�němž�donedávna�fungo-
val�výkup�kovů.�Ve�městě�od�pondě-
lí� 12.� července� začaly� také� dopravní�
omezení� související� s� přípravou� na�
stavbu� nového� kruhového� objezdu� u�
Penny� marketu.� „Stavba� přemostění�
je�pro�naše�město�zásadní,�železniční�
trať�rozděluje�město�na�dvě�části.�Ty�
jsou�nyní�spojeny�pouze�železničním�
přejezdem,� na� něm� jsou� ale� závory�
zhruba� 40� minut� z� hodiny� zavřené.�
Komplikace� to� přináší� také� na� prů-
jezdu� městem� po� ulici� Svitavská� a�
Poříčí,�která�slouží�jako�jediný�průtah�
městem,“� vysvětlil� starosta� Blanska�
Jiří�Crha.�
Samotné�přemostění�bude�mít�dél-

ku� 155� metrů,� celková� délka� stavby�
ale� dosáhne� 431� metrů.�Most� v� nej-
vyšším�místě�dosáhne�22,5�metru�nad�
kolejiště.� Stane� se� tak� novou� domi-
nantou�města.� Na� současné� komuni-
kace�bude�most�z�obou�stran�napojen�
okružními�křižovatkami.
„Přemostění� bude� nejvýznamnější�

a� nejdražší� stavba� v� letošním� roce,�
ale� také� jedna� z� nejvýznamnějších� a�
nejdražších� staveb� v� historii� Správy�
a� údržby� silnic� JMK.� Stavba� bude�
zajímavá� i� z� technického� hlediska,�
ocelové� oblouky� budou� vyrobeny�
v� mostárně� a� smontovány� budou� až�
na�místě.� Spolu� s� betonovou� deskou�
pak� budou� vysuty� na� mostní� pilíře,�
to�bude�jistě�zajímavá�akce�nejen�pro�
občany� Blanska,“� popsal� náměstek�
ředitele�Správy� a� údržby� silnic� JMK�
Roman�Hanák.�
Zhotovitel,� firma� Metrostav� DIZ,�

chce� první� stavbu� související� s� pře-
mostěním,�okružní�křižovatku�poblíž�
Penny� marketu,� dokončit� do� listo-
padu� letošního� roku.� „Rozběhnou�
se� také� práce� na� mostních� pilířích� a�
výrobě� ocelové� konstrukce�mostu,� v�
průběhu�jara�příštího�roku�je�budeme�
po� částech� navážet� do� Blanska,� aby�
mohl� být� následně� červnu� příštího�
roku� během� pár� dní� proveden� výsuv�
na� pilíře,� něco� podobného� se� nevidí�

zase� tak� často,“� připomněl� Zdeněk�
Mička�z�Metrostavu�DIZ.�„Celá�stavba�
je�složitá�také�tím,�že�most�se�realizu-
je�nad�vodním�tokem�a�nad�širokou�a�
frekventovanou�železniční�tratí.�I�když�
bude�doprava�na�ní�částečně�ve�výlu-
ce,� z� pohledu� bezpečnosti� provádě-
ných�prací�a�organizace�to�bude�velice�
složité�a�bude�klíčové�dodržet�všechny�
nastavené�termíny,“�doplnil�Mička.�
Se�stavbou�přemostění�souvisí�také�

stavba�nového�podchodu�v�železniční�
stanici� Blansko-město� a� zrušení� stá-
vajícího� silničního� přejezdu.� „Pře-
mostění� je� nutností� nejen� z� doprav-
ního�hlediska,� dojde�díky�němu� také�
k� výraznému� posílení� bezpečnosti.�
Operativně� budou� moci� zasahovat� i�
na�Starém�Blansku�složky�IZS,�zlepší�
se� tak�dostupnost� lékařské�péče�ale� i�
možnost� zásahu� policie� nebo� hasič-
ského�záchranného�sboru�nejen�v�prů-
myslové�zóně�v�této�části�města.�Bez-
pečnost� zvýší� také� vybudování� pod-
chodu�pod�železniční�tratí�v�zastávce�
Blansko-město� a� následné� uzavření�
přejezdu�pro�automobilovou�dopravu,�
který�patří�mezi�nejméně�bezpečné�v�
rámci�celé�ČR,“�dodal�starosta�Blan-
ska�Jiří�Crha.�
„Přemostění� je� nutností� nejen� z�

dopravního� hlediska,� dojde� také� k�
výraznému� posílení� bezpečnosti.�
Operativně� budou� moci� zasahovat� i�
na�Starém�Blansku�složky�IZS,�zlepší�
se� tak�dostupnost� lékařské�péče�ale� i�

možnost� zásahu� policie� nebo� hasič-
ského� záchranného� sboru� nejen� v�
průmyslové� zóně� v� této� části� města.�
Další� stavbou�bude� navíc� vybudová-
ní� podchodu� pod� železniční� tratí� v�
zastávce� Blansko-město� a� následné�
uzavření�přejezdu�pro�automobilovou�
dopravu,� který� patří� mezi� nejméně�
bezpečné� v� rámci� celé� ČR,“� dodal�
starosta�Blanska.�
Právě� úrovňové� křížení� silnice� a�

železnice� vnímá� jako� velký� kolizní�
bod� také� Správa� železnic.� „Ten� pře-
jezd�není�nebezpečný�proto,�že�by�byl�
slabě� zabezpečený,� je� zabezpečený�
přesně� podle� technických� norem� a�
další� legislativy.�Jeho�riziko�ale�spo-
čívá�v�tom,�že�je�velmi�frekventovaný�
chodci� i� automobilovou� dopravou.�
Koridorovou�trať�mezi�Brnem�a�Čes-
kou� Třebovou� využívá� také� velké�
množstvím� vlaků� a� to� neustále� po-
roste.�Navíc�přejezd�je�v�blízkosti�že-
lezniční� zastávky,� na� které� zastavuje�
každý�osobní�vlak,�tím�se�samozřejmě�
prodlužuje� doba� uzavření� závor� na�
přejezdu.�Po�dokončení�přemostění�a�
uzavření�současného�přejezdu�dojde�k�
zásadnímu�zvýšení�bezpečnosti�i�ply-
nulosti� dopravy� v� centru� Blanska,“�
doplnil� ředitel� oblastního� ředitelství�
Správy�železnic�Libor�Tkáč.�
O� přemostění� přes� železniční� trať�

se�v�Blansku�mluví�už�od�60.�let�mi-
nulého� století.� Realizovat� se� jej� ne-
podařilo� ale� ani� v� roce�1997,� kdy� se�

elektrifikovala� trať.�Město� proto� za-
čalo�tuto�akci�připravovat�samo.�„Za-
čali� jsme� zpracovávat� projektovou�
dokumentaci� a� vykupovat� pozemky.�
V� roce� 2016� jsme� podepsali� memo-
randum�o� spolupráci�mezi�městem� a�
Jihomoravským� krajem.� Zásadní� ale�
bylo� zahájení� spolupráce� se�Správou�
železnic�v�roce�2019.�Podařilo�se�vy-
koupit� všechny� pozemky,� získat� sta-
vební�povolení�a�zejména�zabezpečit�
financování� celé� akce� ze� Státního�
fondu�dopravní�infrastruktury,�JMK�a�
rozpočtu�města� Blanska,“� připomněl�
Jiří�Crha.
„Vedení�města�Blanska,� které� celý�

projekt�připravilo,�bych�chtěl�moc�po-
děkovat.�Věřím,�že�realizace�ze�strany�
zhotovitele�proběhne�také�hladce�a�v�
říjnu�roku�2022�se�tady�znovu�sejde-
me� a� přemostění� bude� možné� začít�
využívat,“�dodal�Libor�Tkáč�ze�Sprá-
vy�železnic.
Starosta�města�pak�poděkoval�všem�

svým� předchůdcům,� kteří� se� na� pří-
pravě� projektu� podíleli,� zaměstnan-
cům� úřadu� i� všem� spolupracujícím�
institucím�a�organizacím.�„Chtěl�bych�
také�požádat�občany�města�Blanska�o�
shovívavost� a� trpělivost� při� realizaci�
této�stavby,�protože�jako�každá�stavba�
přinese�určitá�omezení.�Věřím�ale,�že�
zlepší� dopravní� obslužnost� v� našem�
městě� i� bezpečnost.� Trvalé� spojení�
obou�částí�Blanska�je�nutností,“�dodal�
Jiří�Crha.�� Pavla Komárková

Hasičská liga okrsku Boskovice pokračovala 17.7.2021 tradičně soutěží O Ba-
čovský pohár na místním hřišti. Na nástup přijeli pozdravit sbory paní senátorka 
Jaromíra Vítková a pan místostarosta Petr Malach. Celkem se zúčastnilo devět 
sborů mužů, jedno družstvo žen, tři družstva starších žáků a pět družstev mladších 
žáků. Tradiční účastníky doplnili hosté z Borotína. Jak již zde bývá zvykem, průběh 
soutěže narušil déšť a útoky se protáhly až do večerních hodin. Mezi muži si vedli 
nejlépe kluci z Vratíkova, za nimi skončila Mazurie A a bronz poměrně nečekaně, 
ale zaslouženě ukořistili borci z Mladkova. V celkovém pořadí HLOB se s násko-
kem drží Maruzie A následovaná Vratíkovem a Mladkovem. Již za tři týdny bude 
liga pokračovat ve Lhotě Rapotině.  Michal Staněk, foto Barbora Palánová

Sbor Carpe diem zpíval v Senátu
PRAHA, SVITÁVKA�-�V�Senátu�ve�Valdštejnské�zahradě�si�1.�července�za-

zpíval� letovický�sbor�Carpe�diem.�Kulturní� léto�v�Senátu� je� tradiční�akce,�kde�
jednotliví�senátoři�představují�hudební�a�pěvecká�uskupení�ze�svých�volebních�
obvodů.�Senátorka� Jaromíra�Vítková�dala�příležitost� letovickému�sboru�Carpe�
diem,�který�působí�již�od�roku�1999.�
„Jsem�velmi� ráda,�že� jsem�mohla�ve�Valdštejnské�zahradě�přivítat� letovický�

sbor�Carpe� diem�pod� vedením� sbormistra�Karla� Pecháčka.�Byla� jsem�na� řadě�
z�jejich�koncertů�a�vždy�je�to�velmi�osobitý�a�příjemný�zážitek.�Repertoár�sboru�
je�velmi�pestrý,�zpívají�od�hudby�renesance,�baroka�až�po�novodobou�hudbu.�Na�
koncertě�ve�Valdštejnské�zahradě� jsme�mohli�slyšet�spirituál,� lidové�písně,�ale�
také� oblíbené� skladby� Jaroslava� Ježka.�Velkou� část� repertoáru� tvoří� duchovní�
hudba.�Je�vidět,�že�všichni�členové�sboru�zpívají�pro�radost�a�tu�radost�přenášejí�
i�na�posluchače,“�sdělila�senátorka�Jaromíra�Vítková.�� Barbora Palánová
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Šestý ročník cyklovýletu MASKA 
JEDE se vydařil

Z Boskovic odstartovala jedna 
z etap Moravského Ultra Maratonu

REGION�-�V�průběhu�dubna�jsme�
v� kanceláři�MAS�Boskovicko� PLUS�
začali� plánovat� cyklovýlet� MASKA�
JEDE.�Spoléhali�jsme�při�tom�na�po-
stupné�rozvolnění�protiepidemických�
opatření,� k� němuž� nakonec� opravdu�
došlo,�a� tak�se�v�neděli�18.�července�
2021�mohl�uskutečnit�již�šestý�ročník�
této�akce.�Po� loňské�poměrně�nároč-
né� trase�byla� letos�pro�výlet� zvolena�
rovinatější� trasa� na� Malou� Hanou.�
Pro� spolupráci� byly� osloveny� obce�
Šebetov,� Knínice,� Sudice,� Svitávka,�
Chrudichromy� a� samozřejmě�Bosko-
vice.�Již�tradiční�je�také�podpora�paní�
senátorky�Jaromíry�Vítkové,�která�le-
tos�navíc�akci�podpořila�i�sponzorsky.�
Předpověď� počasí� se� v� průběhu�

předchozích� dnů� nejevila� moc� pozi-
tivně,�o�to�větší�byla�naše�radost,�když�
v�neděli�ráno�vykouklo�sluníčko�a�za-
čínal�krásný�den�jako�stvořený�právě�
pro�náš�cyklovýlet.�
Na�startu�se�sešlo�více�než�90�nad-

šenců�natěšených�šlápnout�do�pedálů�
a�užít�si�společně�den.�Všichni�se�re-
gistrovali,�obdrželi�startovací�balíček,�

mapu�a� sběrný� lístek�na� razítka�a�po�
úvodním� pozdravu� a� několika� infor-
macích� o� trase,� jsme� popřáli� všem�
šťastnou�cestu�a�vyrazilo�se�na�výlet.�
Hned� na� prvním� kontrolním�místě�

nám� jízdu� zpříjemnilo� občerstvení�
připravené� obcí� Šebetov.� S� razítkem�
tam� na� nás� čekal� sám� pan� starosta.�
Další� občerstvení� připravené� MAS�
bylo�ještě�na�dalším�kontrolním�místě�
v�Knínicích,�v�Restauraci�Pod�Lípou.�
Také� na� dalších� místech� bylo� něco�
drobného� připraveno,� např.� pod� Ba-
čovem� domácí� limonáda� a� výborné�
sušenky.�Za�všechna�čekaná�i�nečeka-
ná�překvapení�moc�děkujeme.�
Cyklisté�dál�po�trase�sbírali�razítka,�

aby�mohli�být�v�cíli�odměněni�tím,�že�
si�vytáhli�jeden�z�losů�a�hned�zjistili,�
zda�vyhráli�některou�z�mnoha�připra-
vených�cen.
Myslíme,� že� si� výlet� snad� všichni�

užili� tak,� jako�my,� i� když� se� někteří�
vraceli�notně�zabláceni.
Děkujeme�všem�sponzorům�a�spří-

zněným�duším,�které�se�na�organizaci�
akce�podíleli,�zvláště�pak�obci�Šebe-

tov.�A�dále�děkujeme�panu�Pavlu�Ke-
jíkovi� za� perfektní� zázemí� ve� Sport-
parku� a� samozřejmě�všem�cyklonad-
šencům�za�účast!

No,� a� snad� se� v� příštím� roce� zase�
někam�společně�vydáme!�

Text a foto Kancelář MAS 
Boskovicko PLUS

BOSKOVICE - Boskovická� eta-
pa� Moravského� Ultra� Maratonu� od-
startovala� v� pondělí� 5.� července� z�
Masarykova� náměstí.� V� první� vlně�
odstartovali� pomalejší� běžci,� ve�dru-
hé� potom� elitní� běžci,� aspirující� na�
vítězství.�V�Boskovické�etapě�zvítězil�
Petr� Hének,� druhý� byl� Martin� Plač-
ko�a� třetí�Osvald�Kozák.�Na�čtvrtém�
místě� doběhl� ultramaratonský� nestor�
Daniel�Orálek.�Z�žen�byla�nejlepší�na�
dvanáctém�místě�Lenka�Berrouche.
MUM�(Moravský�UltraMaraton)�je�

mezinárodní� běžecký� etapový� závod�
na� 7�maratonů� v� 7� po� sobě� následu-
jících�dnech.��Je�to�nejdelší�a�nejtěžší�
běžecký� etapový� závod� pořádaný� na�
území�České�republiky.
Každá� etapa�má� délku�maratonu� a�

probíhá�velmi�členitým�terénem,�když�
její�profil�zahrnuje�v�průměru�900�m�
stoupání,� tím� je� rozhodně� náročnější�
než�jiné�podobné�závody�organizova-
né�na�území�ČR.
Podrobné� informace� získáte� na�

https://mum.ultracau.cz/
 Jaroslav Parma, foto Vladimír Friš

Jihomoravský Corona 
cup Brno

Zajistili výlet pro děti z postižené Jižní Moravy

BRNO, BOSKOVICE� -�V� sobotu�
26.6.2021�se�uskutečnily�plavecké�zá-
vody,�Jihomoravský�Corona�cup,�jako�
náhrada�za�zrušené�mistrovské� soutě-
že.�Na�závod�se�mohli�přihlásit�plavci�
všech�žákovských�kategorií� a� junioři,�
kteří�se�nezúčastnili�Mistrovství�české�
republiky.�
Za�náš�oddíl�SVČ�Boskovice�soutě-

žilo� třináct�plavců.�Soutěž�pro�plavce�
starších�dvanácti�let�se�hodnotila,�jako�
pětiboj,� který� byl� ohodnocený� pohá-
rem.� Pětiboj� se� skládal� z� disciplín,�
100Z,� 100M,� 100P,� 100K� a� 200PZ.�
Plavci� deseti� a� jedenáctiletí� soutěžili�
ve�čtyřboji�100Z,�100P,�100K�a�50M.�

V� kategorii� čtrnáctiletého� žactva,�
Jáchym� Ryšávka� obsadil� první� místo�
a�Anděla�Müllerová�druhé�místo�a�ob-
drželi�pohár.�V�kategorii�třináctiletých�
žáků�obdržel� pohár�Ondřej�Ščudla� za�
druhé�místo.�Ostatní�plavci,�Veronika�
Slámová,�Kristýna�Schmidtová,�Izabe-
la�Slámová,�Kristýna�Nezvalová,�Anna�
Šafránková,� Kevin� Nečas,� Jáchym�
Šafránek,�Radek�Dokoupil,�Tomáš�Da-
vid�a�nejmladší�desetiletý�Jan�Bednář,�
statečně�soutěžili�a�zaplavali�si�osobní�
rekordy.� Všem� děkujeme� za� bojovné�
výkony�a�vzornou�reprezentaci�oddílu�
SVČ�Boskovice�a�přejeme�jim�do�dal-
ších�závodů�úspěchy.�� Jan Horák

REGION� -� Tornádo� na� Jižní�Mo-
ravě� srovnalo� se� zemí� části� několika�
vesnic,�zničilo�domy,�auta,�vyvracelo�
stromy.�Lidé� bez� střechy�nad� hlavou�
doslova�bojovali�o�život.�Některé�ro-
diny� budou� ještě� dlouho� potřebovat�
přechodné� ubytování� a� pomoc.�Děti,�
které�se�těšily�na�prázdniny,�nyní�po-
strádají� své�domovy� a�potřebují� o� to�
větší�péči�a�psychickou�pomoc.�Nápa-
du,� jak�pomoci�dětem�v� těchto� chví-
lích,� se� chopila� senátorka� Jaromíra�
Vítková.
„S�kolegyní�Hubáčkovou�z�obvodu�

Hodonín�sedíme�v�Senátu�vedle�sebe�
a� přemýšlela� jsem,� jak� bych� mohla�
konkrétně� pomoci.� Rodiče� mnoha�
dětí�řeší�závažné�problémy,�a�s�dětmi�
nemohou� trávit� volný� čas.� Rozhodla�
jsem� se� zrealizovat�myšlenku� jedno-
denních� výletů� k� nám� do� regionu� a�
ulehčit�rodičům�a�jejich�dětem�jejich�
náročnou�situaci.�Na�setkání�Okresní�
hospodářské�komory�Blansko�jsme�se�
s� podnikateli� domluvili� na� společné�
pomoci� a� uspořádání� výletu� pro� děti�
mladšího� školního� věku.� Dnes� 14.�
července�do�Moravského�krasu�přijel�
autobus�se�40�dětmi�ze�zasažené�Jižní�
Moravy,“�sdělila�senátorka�Vítková.
Předseda� hospodářské� komory�

Blansko,� Ivo� Lizna,� se� dohodl� se�
Zdeňkem�Šamanem� a� dalšími� na� za-
financování� výletu.� Zapojili� se� další�

partneři:� Rudolf� Volf,� Dušan� Volf,�
S.M.K.,� a.s.,� Správa� jeskyní� České�
republiky� a�Dům� přírody�Moravské-
ho�krasu.�Důležitá�byla�doprava�dětí�
do�Moravského�krasu,�kterou�zajistila�
společnost�ČAD�Blansko�s�velmi�po-
zitivním� přístupem� ředitele� společ-
nosti� Jiřího�Šebely.�Stravování�zajis-
tila� firma�pana�Rudolfa�Volfa,� finan-

cování�podpořila�i�senátorka�Jaromíra�
Vítková.�Ředitel�Hotelu�Skalní�Mlýn,�
Zdeněk� Kozman,� připravil� celoden-
ní� program�pro� děti,� který� byl� velmi�
bohatý.� Děti� navštívily� jeskyně�Mo-
ravský� kras,�Dům�přírody,� atraktivní�
byla� i� projížďka� vláčkem� a� doprava�
lankovou�na�Macochu.
S.M.K.,�a.s.�poskytlo�jízdné�na�vlá-

ček� a� lanovku� na� horní� můstek� pro-
pasti�Macocha,�Správa�jeskyní�České�
republiky� poskytla� vstup� do� Kate-
řinské� jeskyně� a� Dům� přírody� Mo-
ravského� krasu� zajistil� komentova-
nou� prohlídku� a� promítání� 3D� filmu�
v�kině.
„Jsou�lidé,�kteří�nejen�finančně,�ale�

i� přiložením� rukou� k� dílu� chtějí� po-
moci�postiženým�oblastem,�ale�nema-
jí�čas�a�prostor�zapojit�se�přímo�v�po-
stižených� regionech,� proto� jsem�uví-
tal�možnost�se�s�Vámi�osobně�potkat�a�
předat�Vám�svačinu,�kterou�jsme�pro�
vás�rádi�připravili,“�řekl�Rudolf�Volf.
Mimo� výletu� pro� mladší� děti� se�

OHK� rozhodla� finančně� podpořit�
skauty,�kteří�nemohou�na�svá�tábořiš-
tě.�Aktivity�podpořilo�finančně�darem�
také�město�Blansko�a�Boskovice.
„Souběžně� s� jednodenními� výle-

ty� organizuje� Hospodářská� komora�
Blansko� financování� skautského� tá-
bora� na� Velkém� Dářku� v� termínu� 8.�
7.�-�24.�7.�2021�pro�děti�z�Mikulčic�a�
Lužice,“�sdělil�Zdeněk�Šaman.
„Těší�mě,�že� jsme�se�přes�Okresní�

hospodářskou� komoru� Blansko� pro-
pojili,�rychle�domluvili�a�organizačně�
i� finančně� zajistili� program� pro� děti�
z� Jižní� Moravy� postižené� tornádem.�
Již�připravujeme�ještě�jeden�výlet�pro�
děti�na�Boskovicko,“�zakončila�sená-
torka�Vítková.�� Barbora Palánová

Dominika Bezdíčková na závodech ve 
Vítkovicích překonala krajský rekord

BLANSKO�-�Blanenská�atletka�
Dominika�Bezdíčková�od�začátku�
července�uspěla�na�dvou�velkých�
závodech.�Na�Mistrovství�Moravy�
a� Slezska� žactva� ve� Vítkovicích�
získala�dvě�zlaté�a�jednu�stříbrnou�
medaili�a�překonala�navíc�krajský�
rekord.�Na�Mistrovství�Moravy�a�
Slezska�ve�vícebojích�pak�obsadi-
la�druhé�místo.
Mítink� ve�Vítkovicích� se� ko-

nal�1.�července.�Dominika�Bez-
díčková�na�něm�překonala�jede-
náct�let�starý�rekord�Jihomorav-
ského� kraje� na� trati� 200� metrů�
překážek,� který� do� té� doby�měl�
hodnotu�29,41.
„Dominika� zaběhla� čas� 28,98�

a� získala� zlatou� medaili.� Zlato�
brala� i� na� 100� metrů� překážek�
časem� 14,53� a� stříbro� ve� skoku�
dalekém�za�výkon�536�centimet-
rů,“�upřesnil�otec�atletky�Martin�
Bezdíček.
Na�Mistrovství�Moravy� a� Slezska� ve� vícebojích,� které� se� v�Třinci� konalo�

druhý�červencový�víkend,�Dominika�ve�své�kategorii�vybojovala�druhé�místo�
se�ziskem�4352�bodu.�Sedmiboj�žákyň�se�skládá�z�disciplín�100�metrů�překá-
žek,�skok�vysoký,�koule,�běh�na�150�metrů,�skok�daleký,�hod�oštěpem�a�běh�
na�800�metrů.
Dominika�Bezdíčková�je�odchovankyní�atletického�klubu�ASK�Blansko,�kde�

ji�vedl�od�samého�začátku�Jiří�Ošlejšek.�Od�letošního�roku�pak�atletka�startuje�
za�AC�Moravská�Slávia�Brno�pod�vedením�trenéra�Jana�Dvořáka.�

 Zdroj: www.blansko.cz
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KAŽDÝ 
PRÁZDNiNOVÝ 
PÁTEK 17.00
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2021

09/7  Komedianti na 
káře: 
Furiantská 
pohádka

16/7   Divadlo Já to 
jsem: 
Pinocchio

23/7  Divadlo scéna 
Zlín: 
Dobrodružství 
na ostrově 
Čičidžuma

30/7   Divadýlko Mrak: 
Dobrodružství 
skřítka Šubíska

06/8   Divadlo Kapsa 
Andělská Hora: 
O Budulínkovi

13/8   Divadlo Koňmo: 
Vyprávění 
starého vlka 
aneb pravda 
o Karkulce

20/8   Liduščino 
divadlo: 
Rozpustilý 
kabaret

27/8   Divadýlko Mrak: 
O začarovaném 
mlýně

Divadla 
na nádvoří 

Zámku 
Boskovice

www.kulturaboskovice.cz

Vstupné: 
80 Kč jednotlivci / 210 Kč rodinné (3–5 členů)

Obec Kozárov 
se rozkládá upro-
střed trojúhelníku 
měst Tišnov, Bos-
kovice a Bystřice 
nad Pernštejnem 
v okrese Blansko. 
Přesněji na západ-
ním úbočí vrchu 
Babylonu na Čes-
komoravské vrcho-
vině, v krásném 
kopcovitém terénu 
s dalekými výhledy a s nadmoř-
skou výškou 614 m.- 15 km severně 
od Tišnova. 

Katastr obce Ko-
zárov se nachá-
zí v západní části 
okresu Blansko na 
rozhraní zemědělské 
krajiny Boskovické 
brázdy a Svratecké 
hornatiny.

První písemná 
zmínka je z roku 
1601, kdy Kozá-
rov patřil k panství 
lomnickému. Tehdy 

prodal Karel ze Žerotína Oldřichovi 
z Kounic za 50 000 zlatých Moravský 
hrad s městečkem Lomnicí, pivova-

rem, čtyřmi mlýny a vesnicemi, mezi 
nimiž je jmenován právě i Kozárov. 
Uprostřed obce se nachází kaple sv. 
Anny. Zvon, který je zavěšen ve zvo-
nici této kaple, odlil v roce 1972 míst-
ní občan Vincenc Holcner. 

Ve spodní části obce je vybudová-
na víceúčelová požární nádrž, která 
slouží v letních měsících jako koupa-
liště. 

Nad obcí se nachází dominanta 
obce Kozárova, kopec Babylon s nad-
mořskou výškou 655 m, kde je umís-
těna rozhledna, a pod ní vybudovala 
obec kulturně společenský areál. 

Zde se odehrává mnoho kulturních 

akcí. V těsné blízkosti se nachází 
travnaté fotbalové hřiště.

Kozárov zve turisty na rozhlednu

Nemocnice Letovice, 
příspěvkové organizace 
Jihomoravského kraje, 
zastoupená ředitelkou 
Nemocnice Letovice, 

přijme do pracovního poměru 
„všeobecnou sestru“ 
a „praktickou sestru“

POŽADAVKY: odborná způsobilost dle z. č. 96/2004 Sb., - 
způsobilost k výkonu povolání praktická nebo všeobecná 
sestra, pečlivost, spolehlivost, morální a občanská 
bezúhonnost, schopnost týmové spolupráce. 
ZAMĚSTNANECKÉ VÝHODY: zaměstnání na dobu neurčitou, 
příspěvek na stravování, podnikové stravování, 6 týdnů 
dovolené, příspěvky z FKSP (na rekreaci, cvičení, masáže, 
apod.), možnost dalšího vzdělávání v oboru.
Žádosti zasílejte na e-mail: info@nemletovice.cz, popř. na adresu: 
Nemocnice Letovice, p. o., Pod Klášterem 17, 679 61 Letovice. 
Bližší informace pro uvedené pracovní pozice podá 
kontaktní osoba Mgr. Portlová Emílie, tel.: 601 392 798, 
e-mail: portlova@nemletovice.cz.

Nemocnice Letovice, 
příspěvkové organizace 
Jihomoravského kraje, 
zastoupená ředitelkou 
Nemocnice Letovice, 

přijme do pracovního poměru 
„lékaře/lékařku“

POŽADAVKY: odborná způsobilost dle z. č. 95/2004 Sb., ve 
znění pozdějších předpisů, v oboru, jehož součástí je jeden 
z těchto základních kmenů: chirurgický, interní, všeobecné 
praktické lékařství, popř. i lékař bez atestace. 
NABÍZÍME: hlavní pracovní poměr na plný i částečný úvazek, 
motivující mzdové ohodnocení, maximální podporu 
vzdělávání, příspěvek na stravování, podnikové stravování, 
6 týdnů dovolené, příspěvky z FKSP (na rekreaci, cvičení, 
masáže, apod.).
Žádosti zasílejte na e-mail: info@nemletovice.cz, popř. na adresu: 
Nemocnice Letovice, p. o., Pod Klášterem 17, 679 61 Letovice. 
Bližší informace podá ředitelka nemocnice 
MUDr. Královcová Drahoslava, tel.: 601 392 800.
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Boskovický plavec Tomáš Matuška 
v Brně dosáhl opět pěkného výsledku

BRNO, BOSKOVICE� -� Boskov-
ický� plavec� Tomáš� Matuška� má� za�
sebou� letošní� 47.� ročník� Garomy� +�
maratonu� Brno.� Padesátiletý� Matuš-
ka� na� pětikilometrové� trati� skončil� s�
časem�1:35:27.6�mezi�muži� dvacátý,�
ve�své�věkové�kategorii�(MD)�druhý.
„Plavalo�se�mi�celkem�dobře,�skoro�

celou�dobu�v�mně�dostačujícím�tempu�
přepnul-li�bych�síly�na�začátku,�konec�
by� byl� asi� horší.� A� v� třetím� okruhu�
jsem�se� i� trochu�více� rozjel,�a�plaval�
více�do�plusu.�Byla�teplá�voda�a�téměř�
bezvětří,�a�hlavně�příjemná�atmosféra�
mezi� lidmi� i� celkově,� tak� jsem� moc�
spokojený,“� popsal� závod� tradiční�
účastník�Tomáš�Matuška,� který� hájil�
barvy� Plaveckého� klubu� Krokodýl�
Brno.�
Pořadatelem�závodu�Českého�pohá-

ru� v� dálkovém� plavání� na� brněnské�
přehradě�byla�VSK�Univerzita�Brno.
  Radim Hruška
  Foto archiv Tomáše Matušky

Blanenští strážníci mají 
nový defibrilátor
Dokončení ze str. 1

„Strážníci�jsou�mnohdy�na�místo�voláni�jako�první,�
ještě�dřív�než�záchranka�nebo�hasiči.�Občané�si�často�
myslí,�že�člověk,�který�zkolabuje,�tak�je�pod�vlivem�
alkoholu,�ale�v�mnoha�případech�se�stává,�že�se�jed-
ná� o� kolaps� z� důvodu� zástavy� srdce.� Právě� �tehdy�
může�defibrilátor�zachránit�lidský�život,“��uvedl�ředi-
tel�Městské�policie�Blansko�Martin�Lepka�s�tím,�že�
všichni�strážníci�již�absolvovali�odborné�školení,�na�
kterém�se�naučili�přístroj�používat.
Podle� statistik� ročně�zemře�na�zástavu� srdce�35�

tisíc� lidí.�Až� 85� procent� z� nich� by� se� přitom�dalo�
zachránit� díky� dostupnosti� automatizovaného� ex-
terního� defibrilátoru.� Přístroj� kromě� zdravotníků�
mají�ve�výbavě�také�hasiči�a�policisté.

„Velice� si� vážíme� toho,� že� Petr� Němec,� který�
obdržel�Cenu�města�Blanska,�věnoval�finanční�ob-
nos�s�cenou�spojený�na�zakoupení�defibrilátoru�pro�
městskou� policii.� O� pořízení� přístroje� jsme� vážně�
uvažovali�již�dříve�a�spolu�s�darem�se�vše�urychli-
lo,“�podotkl�starosta�Jiří�Crha.�

 Zdroj www.blansko.cz

Zbraňová amnestie 
pomalu končí

REGION�-�Už�jen�několik�posledních�dnů�zbývá�
opozdilcům,� aby� se� v� rámci� zbraňové� amnestie�
obrátili� na� policisty,� a� předali� jim� jejich� nelegál-
ně� držené� střelné� zbraně,� střelivo,� munici� anebo�
výbušniny.�Tato�celorepubliková�akce,�která�začala�
v� na� konci� letošní� ledna,� totiž� končí� 31.� července�
2021.�Tím�končí�i�zánik�beztrestnosti�za�trestný�čin�
nedovolené�ozbrojování,�kdy�odhaleným�hříšníkům�
může� dokonce� v� krajním� případě� hrozit� i� něko-
likaletý�pobyt�za�mřížemi.
V� případě,� že� se� na� policisty� obrátí� vlastník�

podobně� držené� střelné� zbraně,� obdrží� od� nich�
potvrzení� o� předání� a� následně� se� zbraň� podrobí�
kriminalistické� expertíze,� která� případně� vyloučí,�
že�se�zbraní�nebyl�spáchán�trestní�čin�a�po�splnění�
dalších� podmínek,� může�majitel� dokonce� požádat�
o� její� legalizaci�nebo� ji� jednoduše�nechá�ve�vlast-
nictví�státu.
Bohužel�někteří� lidé�naprosto�zbytečně�riskují�a�

vystavují�nebezpečí�nejen�sebe,�ale�i�ostatní.�Poli-
cistům�na�oddělení�totiž�přinášejí�i�výbušniny,�roz-
bušky� a� podobné�předměty,� které� vyžadují� odbor-
nou�manipulaci.� Stejně� tak� tomu� bylo� i� v� pondělí�
v� Brně.� Na� služebnu� v� centru� města� se� dostavil�
oznamovatel,�který�překvapeným�policistům�kromě�
devíti� kil� střeliva� nejrůznější� ráže,� předal� i� téměř�

jedno�kilo� nalezeného� střelného�prachu.�Na�místo�
tak� musel� vyrazit� pyrotechnik,� který� si� nejstarší�
známou� výbušninu� převzal� k� odborné� likvidaci.�
V�těchto�v�případech�policisté�radí.�Nikdy�s�podob-
ně� nebezpečným� materiál� sami� nemanipulujte� a�
vždy�volejte�na�tísňovou�linku�158.

Statistika:
1.3.1996� –� 31.08.1996� -� odevzdá-

no�3704�zbraní�kategorie�A,�B�nebo�C
1.1.2003-� 30.06.2003� -� odevzdáno� 4192� zbraní�

kategorie�A,�B�nebo�C
1.1.2009�–�30.06.2009�-�odevzdáno�7897�zbraní�

kategorie�A,�B�nebo�C
1.7.2014�–�31.12.2014�-�odevzdáno�5744�zbraní�

kategorie�A,�B�nebo�C.�� Zdroj: policie.cz

Policisté vypátrali 
zloděje

REGION� -�Osudné� se� dvaatřicetiletému� zlodě-
jíčkovi� stalo�noční�vloupání�do� skladu�v�Blansku.�
Upozornil� na� sebe� zřejmě� hlukem,� když� se� uvnitř�
skladu� chtěl� prosekat� sekerou� přes� překližkovou�
stěnu.�

K� objektu� proto� ihned� vyrazily� hlídky� policie�
i�místních�městských�strážníků.�Muži�se�však�před�
jejich� příjezdem� podařilo� z� budovy� nepozorovaně�
zmizet.�Na�místě�zůstalo�jen�auto,�kterým�sem�při-
jel.�To�bylo�navíc,�jak�hlídka�zjistila,�před�pár�dny�
odcizené.�Do�pátrání�po�pachateli�byl�proto�přizván�
také�policejní�psovod�se�psem.�
Po� více� jak� dvouhodinovém� pročesávání� okolí,�

podezřelého� vypátrali� schovaného� ve� křoví.� Poli-
cisté�navíc�zjistili,� že� se� jedná�o� recidivisty,�který�
byl� nedávno� propuštěn� z� vazby.� Během� dvou�
měsíců� na� svobodě� nezůstal� jen� u� výše� uvedené�
trestné�činnosti,� na� triku�měl�navíc�další�vloupání�
a�krádeže.�Muž�tak�skončil�v�policejní�cele,�odkud�
poputuje�rovnou�k�soudu.  Zdroj: policie.cz

Boskovičtí představili 
studii nové sportovní 
haly

BOSKOVICE�-�Vedení�města�Boskovice�pozva-
lo�občany�v�pondělí�12.�července�do�zámeckého�sk-
leníku�na�veřejné�představení�studie�nové�sportovní�
haly�umístěné�do�areálu�Červené�zahrady.
Za�město�Boskovice�byli�přítomni�starosta�Jaro-

slav�Dohnálek,�místostarostka�Michaela�Žejšková�a�
vedoucí�odboru�rozvoje�města�a�investic�Petr�Zou-
har.
Osobně�přijeli�studii�představit�Zdeněk�Fránek�a�

Veronika�Kučírková�z�ateliéru�Fránek�Architects�a�
Gonzalo�Mauleon�Garcia,�španělský�architekt�žijící�
v�Mexiku�a�spolupracovník�Alberto�Kalacha.�

Díky� distančnímu� připojení� si� architektonický�
záměr�nové�sportovní�haly�odprezentoval� sám�au-
tor�–�architekt�Alberto�Kalach.�Interiér�a�technické�
zázemí�popsal�Gonzalo�Mauleon�Garcia.�Na�dotazy�
občanů�odpovídal�Zdeněk�Fránek.�

 Text a foto Jaroslav Parma

Omezení rychlosti 
na silnici III/37359 
u Hrádkova

BOSKOVICE� -� OV� Hrádkov� opakovaně� žádá�
o� snížení� rychlosti� na� krajské� silnici� III/37359� v�
úseku� kolem� Hrádkova� na� 50� km/hod,� případně�
na� 70� km/hod.� � � V� minulosti� tato� záležitost� byla�
několikrát� projednávaná� s� PČR�a�SÚS� JmK,� kteří�
se�snížením�rychlosti�nesouhlasili.�Kompromisním�
řešením�bylo�umístění� dopravní� značky�A�22� Jiné�
nebezpečí� s� dodatkovou� tabulkou� se� symbolem�
chodce�z�obou�stran�úseku�kolem�obce.
Boskovičtí� radní� schválili� omezení� rychlosti� na�

silnici� III/37359� v� úseku� kolem� Hrádkova� na� 70�
km/hod.� a� uložila� zažádat� silniční� správní� úřad� o�
stanovení� místní� úpravy� provozu� na� pozemní� ko-
munikaci�III/37359�v�úseku�kolem�Hrádkova�na�70�
km/hod.�� Jaroslav Parma

 

Boskovický Strongman 
přilákal siláky

BOSKOVICE�-�V�sobotu�10.�července�se��konal�
8.� ročník� soutěže� Boskovický� Strongman� 2021.�
Hlavní� soutěžní� disciplíny� byly� rozděleny� zvlášť�
pro� muže� a� ženy.� Závodníci� absolvovali� tlačení�
auta,�tahání�kamionu,�převracení�pneu�nebo�tahání�
auta�či�kamionu�na�laně.�� Foto Vladimír Friš

Boskovické běhy mimořádně proběhly 4. července
BOSKOVICE� -� Stejně� jako�

loni,� tak� i� letos� se� Boskovické� běhy�
nemohly� konat� v� tradičním� termínu�
1.�května,�ale�naštěstí�se�přes�všechna�
úskalí�podařilo�pořadatelům�ze�spolku�
Sportuj� s� námi� připravit� jedenáctý�
ročník�na�neděli�4.�července.
V�on-line�registraci�se�do�30.�červ-

na� přihlásilo� celkem� 686� běžců,� ale�
z� důvodu� změny� termínu� závodu� se�
137� běžců� rozhodlo� využít� přesunu�
své�registrace�do�roku�2022.�Na�star-
tu�všech�závodů�jsme�proto�očekáva-
li� 549� závodníků.� Ve� skutečnosti�

nakonec� odstartovalo� celkem� 428�
závodníků.�
Dopoledne� již� tradičně� patřilo�

Dětským� běhům,� které� zahajuje� běh�
rodičů� s� dětmi� a� pokračují� dalšími�
kategoriemi�až�do�těch�nejstarších.�
Na�start� �Zámeckého�běhu�s�Auto-

Contem�na�2,5�km�se�postavili�nejen�
dospělí�a�děti,�ale�i�nejlepší�závodníci�
hlavního�běhu.�Svědčí�o� tom� i� to,�že�
vítěz�Zámeckého�běhu�s�AutoContem�
Pavel�Dvořák� (Atletika�Alojzov)� ob-
sadil�v�hlavním�Běhu�za�sedmizubým�
hřebenem� druhé� místo.� Druhé� mís-

to� v� Zámeckém� běhu� s�AutoContem�
obsadil�Matyáš�Charvát�a�třetí�Daniel�
Herčík,� oba� z� domácího� klubu� Elite�
Sport�Boskovice.
Absolutním� vítězem� Běhu� za� sed-

mizubým�hřebenem�na�12�km�se�stal�
Jan� Kohut� z� týmu� FÉNIX� SPORT�
Blansko�časem�42:01�min.,�na�druhém�
místě� byl� již� zmíněný� Pavel� Dvořák�
časem� 42:22� min.� a� na� třetím� místě�
Martin� Kovář� ze� Sebranic� s� časem�
45:26�min.�
V� kategorii� žen� zvítězila� Adriana�

Horňová� v� čase� 50:27� min.� (FÉNIX�

SPORT� Blansko),� druhá� byla� Kateřina�
Ryšávková� ze� stejného� klubu� s� časem�
54:12�min.�a�třetí�Markéta�Tesařová�(SK�
Žabovřesky�Brno)�s�časem�54:56�min.�
V� soutěži� týmů� zvítězil� „FÉNIX�

SPORT� Blansko“,� druhý� byl� tým�
„Rozběháme� Boskovicko� A“� a� třetí�
byl�tým�„Minerva�A“.
V� kulturním� programu� se� na� 11.�

Boskovických� bězích� představily�
kapely�Lee�Banda�a�Třetí�zuby,�cykli-
stické�umění�předvedli�členové�oddí-
lu�Drahanský�Sport�Team.
  Sportuj s námi, z.s.
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Blanenští 
strážníci mají 
nový defi brilátor

BLANSKO - Strážníci Městské 
policie Blansko mají nově ve výjez-
dovém vozidle automatizovaný exter-
ní defibrilátor, který dokáže pomoci 
lidem se zástavou srdce. Na poříze-
ní přístroje v hodnotě 60 tisíc korun 
přispěl držitel Ceny města Blanska 
kardiochirurg Petr Němec. Věnoval 
finanční dar 20 tisíc korun, který je 
s udělením ocenění spojený. Zbylých 
40 tisíc korun na zakoupení defibri-
látoru pochází z rozpočtu městské 
policie.

„Chtěl jsem městu v nějaké formě 
peníze za Cenu města Blanska vrátit. 
Pracuji ve zdravotnictví a napadalo 
mne, že by to mělo mít něco společné-
ho právě s tímto oborem. Domluvilo 
se tedy, že finance poslouží na nákup 
defibrilátoru pro městskou policii,“ 
vysvětlil Petr Němec, který působí 
jako ředitel Centra kardiovaskulární a 
transplantační chirurgie Brno.

Defibrilátor mají blanenští strážní-
ci k dispozici ve výjezdovém vozidle. 
Přístroj tak bude čtyřiadvacet hodin 
denně připravený v případě potřeby 
zachraňovat lidské životy. 

 Pokračování na str. 2

Boskovické běhy.Více na str. 11 a webu boskovice.sportujsnami.cz. FOTO MONIKA ŠINDELKOVÁ

PŘÍJEM
INZERCE

774 408 399
radim@bbnsro.info

Boskovické běhy přilákaly 
malé i velké sportovce

 na 

pro účastníky budou v cíli 
připraveny diplomy a malé dárky 

s logem pochodu

KUŘIM

SVĚTLÁ

VELKÉ OPATOVICE

MĚSTEČKO TRNÁVKA

ETAPA 
MORAVSKO
TŘEBOVSKÁ

s návštěvou 
MUZEA SILNIC 

Vikýřovice 
u Šumperka

ETAPA 
POD HUŠÁKEM

trasa 
Městečko Trnávka 

– Jevíčko

ETAPA 
Z BRNA KE KUŘIMI

silniční stavby 
u Ostopovic, Veselky, 

Bystrce, Kuřimi aj.

ETAPA
ČERNOHORSKÁ 

4. 9. 2021
z Lubě a Černé Hory

kolem Chlumů 
do Mladkova

BOSKOVICE

MLADKOV

ČERNÁ HORA

LUBĚ

MORAVSKÁ TŘEBOVÁ

JEVÍČKO

ETAPA 
MALOHANÁCKÁ
proběhla v roce 2020

z Boskovic a Světlé
do Velkých Opatovic

BRNO

společné vycházky
S ODBORNÝM VÝKLADEM
KČT Boskovice v rámci dalších ročníků Pochodu po R43 bude realizovat 
v prostoru dálnice několik etap. Účastníci postupně navštíví nejdůležitější 
místa současné (nedostavěné) R43 i budoucí místa nové D43. 
Všechny etapy zajišťujeme s odborným výkladem historiků, odborníků
z regionu, přírodovědců a partnerů z místních samospráv.

ETAPA „ČERNOHORSKÁ“
NUTNÁ REGISTRACE do úterý 31. srpna 2021 
na  j.oldrich@centrum.cz
• Startovné: 50 Kč  • 

START Lubě /autobus. točna/8.30/20 km
(Odjezd autobusu v 8.00 z parkoviště u Zlaté růže, Boskovice.)
odborný výklad: Jiří Vymětalik, RNDr. Hynek Skořepa

START Černá Hora /u pivovaru/10.30/12 km
(Odjezd autobusu v 10.00 z parkoviště u Zlaté růže, Boskovice.)
odborný výklad: RNDr. Jaroslav Oldřich

Další startovací místo může být i v jiné obci ČR (registrace v cíli).

CÍL: V MLADKOVĚ (místní část Boskovic)
          na výletišti u školy
• 14–17 hod. • představení partnerů akce, reprodukovaná 
hudba DJ Seth, občerstvení (pivo, limo, klobásy aj.)

Po oficiálním ukončení akce bude probíhat

AFTER PARTY DJ SETH 
– diskotéka/rockotéka do nočních hodin

Termíny dalších etap budou postupně zveřejňovány.

Informace o pochodu: RNDr. Jaroslav Oldřich, 
tel. 774 408 399, j.oldrich@centrum.cz 

Sledujte novinky na www.kctboskovice.cz

BOSKOVICE

Accord

12.
ročník

Klub českých turistů Boskovice 
ve spolupráci s dalšími partnery 
pořádá v sobotu

       4. září 2021


